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Collegeprogramma 
 
PvdA 

PvdA vraag 1 Algemeen  
Een aantal prestaties zijn s.m.a.r.t. geformuleerd. Wij vragen het college om een volgend 
jaar dit voor alle geformuleerde prestaties te doen. 
 
ANTWOORD/(reactie) 
Het toepassen van het SMART-principe is altijd al het uitgangspunt geweest bij het opstellen 
van de programma’s. Voor de begroting 2021 zal dit nogmaals onder de aandacht gebracht 
worden bij de programmacoördinatoren om de programma's te checken. Overigens dient 
men zich te realiseren dat niet alles zich leent om SMART te formuleren. 

 

ChristenUnie 

CU vraag 2 Algemene opmerkingen  
In algemene zin vragen we aandacht voor het opnemen van de beleidsindicatoren die bij 
ieder programmaonderdeel worden genoemd. Deze sluiten slechts beperkt aan bij de 
programmabegroting en van veel onderwerpen die wel zijn opgenomen staan helemaal geen 
beleidsindicatoren genoemd. Daarbij zeggen beleidsindicatoren niet veel wanneer er geen 
referentie, norm of trend aan is gekoppeld. Wij vragen uw aandacht voor verbetering op dit 
punt. 

 
ANTWOORD/REACTIE 
Dat de beleidsindicatoren niet (geheel) aansluiten bij de programmaonderdelen komt omdat 
er voor de gemeenten een landelijke verplichting is om een aantal vooraf bij ministeriële 
regeling vastgestelde beleidsindicatoren op te nemen. Vaak is het daardoor voor de 
beleidsafdelingen niet duidelijk of niet mogelijk om een deugdelijke toelichting op de 
indicatoren te verstrekken of om deze te laten aansluiten bij de diverse 
programmaonderdelen. Aan een beleidsindicator is geen trend of norm gekoppeld. Als 
referentie kunnen gemeenten van vergelijkbare grootte of het landelijk gemiddelde van alle 
gemeenten dienen.  

 
 
CDA 

CDA vraag 1 Algemeen  
Wensen nieuw beleid 
Is er voldoende bekendheid onder de Huizer inwoners, verenigingen, etc. wanneer er 
wensen voor nieuw beleid moeten worden ingediend? 
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ANTWOORD 
We hebben geen onderzoek of meting gedaan onder Huizer organisaties of men bekend is 
met deze termijnen. Via de website is de algemene subsidieverordening te raadplegen. 
Daarnaast adviseren we organisaties – als wij ervan op de hoogte zijn dat men een subsidie 
wil aanvragen – dit te doen in het kader van nieuw beleid. In de praktijk merken we dat 
organisaties hier niet altijd van op de hoogte zijn.   
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Programma: Algemeen Bestuur en dienstverlening 
 

PvdA 

PvdA vraag 3 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.  
Kunt u concretiseren wat u bedoelt met: 
1. ‘ Waar het kan stemmen we ons beleid en handelen daarop af’?  
2. ‘ De professionalisering van onze informatievoorziening wordt in lijn hiermee verder 

vormgegeven.’? 
 
ANTWOORD  
1. De onderzoeken en gebruikerstesten geven inzicht in wensen van inwoners en 

ondernemers. Die kunnen aanleiding zijn om zaken aan te passen (bijvoorbeeld inrichting 
website, gebruik van video's, aanpassing formulieren etc).  

2. Voor de periode 2020-2022 ligt een nieuw informatiebeveiligingsbeleid in concept gereed 
ter vaststelling. Daarnaast hebben we in onze automatiseringspartner een partij die op 
het gebied van security continu monitort en periodiek rapporteert. Tevens laten wij onze 
informatieveiligheid door derde onafhankelijke partijen toetsen. 

 
 
PvdA vraag 4 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.  
1. Hoe en wanneer krijgt de burgerparticipatie verder vorm langs het genoemde 

afwegingskader?  
2. Idem met betrekking tot de bij dat punt genoemde portfolio. 
 
ANTWOORD  
1. We maken al gebruik van het afwegingskader van ProDemos. Daarover ben u eerder 

geïnformeerd. Daarnaast betekent het vormgeven van invloed en zeggenschap iets voor 
de gemeenteraad. Waar wil de gemeenteraad over gaan? Gaan we meer en vaker 
participeren of juist niet? Wat zijn de afwegingen daarvoor? Als we iets op een andere 
manier doen, wordt het er dan democratischer op en waar wegen we dat aan af? Welke 
(werk)vormen kunnen we gebruiken? Op 18 maart was een bijeenkomst met de raad 
gepland om juist hierover in gesprek te gaan, om op grond daarvan een gedragen 
participatierichting, inclusief afwegingskader, te formuleren. Door de coronacrisis is deze 
bijeenkomst uitgesteld. In de tussentijd gaan wij door met – soms nieuwe en digitale - 
participatievormen. De omgevingsvisie en het Bad Vilbelpark zijn daar voorbeelden van. 

2. De portfolio moet u zien als een catalogus van instrumenten en kanalen waaruit een 
keuze gemaakt kan worden als het gaat om de inzet voor communicatie en participatie. 
Dit is een dynamisch portfolio (er komen instrumenten bij en er gaan instrumenten af) en 
vooral bedoeld om intern te gebruiken in de voorbereiding van een communicatie- en/of 
participatietraject.   
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PvdA vraag 5 Prestaties reguliere taken – Communicatie  
Waarom zijn er in 2019 geen wijkavonden gehouden en worden die, zodra het weer mogelijk 
is, alsnog gehouden? (2.7.2. Collegeprogramma) 
 
ANTWOORD  
Het was de bedoeling om 1e helft van 2019 bijeenkomsten met inwoners te organiseren over 
burgerparticipatie, in de vorm van een wijkavond. Bij nader inzien leek ons dat niet de juiste 
vorm en hebben wij de raad geïnformeerd dat wij ervan afzagen. Vervolgens werd duidelijk 
dat we een nieuwe burgemeester (portefeuillehouder communicatie) zouden krijgen. Dit 
totaal leidde ertoe dat er geen wijkavonden waren in 2019. De voorbereidingen voor 
wijkavonden in 2020 zijn eerder dit jaar gestart. Door de coronacrisis is hieraan (nog) geen 
vervolg gegeven.   
 
 

ChristenUnie 

CU vraag 3 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Na het niet doorgaan van de gemeentelijke herindeling in Gooi en Vechtstreek richten de 
regiogemeenten zich op een betere samenwerking in de Regio Gooi en Vechtstreek. Dit uit 
zich in het meer en nadrukkelijker vastleggen van visies en voornemens, al dan niet in 
samenhang met de ontwikkelingen binnen de Metropoolregio Amsterdam. We denken dan 
aan het Koersdocument, de Verstedelijkingsstrategie, de discussie over de gebiedsagenda 
of de Vervoer BV. 
De discussie over de wijze waarop besluitvorming vorm moet krijgen is al gestart met het 
proces rondom de RSA. 
We constateren echter dat dit nog lang geen uitgekristalliseerd proces is, maar onderwijl 
worden telkens stappen gezet waar Huizen niet altijd tijdig bij betrokken is en die soms ook 
ronduit nadelig voor Huizen uitpakken. 

Waarom heeft het college niet als prioriteit een bezinning op de positionering van Huizen in 
het bestuurlijk krachtenveld van de Regio en de wijze waarop Huizen een rol in de Regio kan 
en wil spelen? 

ANTWOORD  
Uiteraard is ons college waakzaam en waar nodig kritisch-positief als het om de bestuurlijke 
verhoudingen binnen de regio gaat en de positie van Huizen daarin. Anderzijds suggereert 
de vraagstelling een (mogelijke) trendbreuk in de regionale verhoudingen sinds het niet-
doorgaan van de fusies, die wij niet herkennen: regionalisering is geen nieuw fenomeen en 
juist de recente RSA discussies hebben dat goed laten zien. Waar gewenst stimuleren we, 
dan wel trappen we op de rem indien het Huizer belang dat vergt, maar samenwerken is een 
precair proces van geven en nemen; onze positie en ambities zijn niet anders dan het 
bestendige beleid van de laatste jaren: laten we de bestuurlijk-politieke en pragmatische 
voordelen van de regio (schaalgrootte, lobbykracht etc.) benutten onder waarborging van de 
noodzakelijke lokale autonomie. 
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VVD 

 
VVD vraag 2 Bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Het college signaleert ook dat er een betere democratische controle moet zijn in de regio. 
Hoe waarborgt het college dat de gemeenteraad hierin haar taken goed kan uitvoeren en 
niet aan het einde van een besluitvormingsproces pas aan zet is? 
 
ANTWOORD  
De raad moet in staat gesteld worden om zijn taken en bevoegdheden waar te maken; dat 
gebeurt via de formele (zienswijzeprocedures m.b.t. besluitvorming) en informele 
(regiopodia, nieuwsbrieven, informatieverschaffing via mededelingen bij raadscommissies 
etc.) lijnen. De governance discussie als gevolg van de RSA zal nog verder gevoerd moeten 
worden waarbij de herziening van de WGR op dit punt mede benut moet worden. Dan 
denken wij bijvoorbeeld aan de mogelijkheid van een intergemeentelijke raadscommissie 
e.d. 
 
 
VVD vraag 3 Prestaties reguliere taken  
De wijkavonden werden door inwoners altijd als heel informatief en democratisch ervaren. 
Gaat u deze weer inplannen voor de komende jaren? 
 
ANTWOORD  
Ja. De voorbereidingen voor wijkavonden in 2020 zijn eerder dit jaar gestart. Door de 
coronacrisis is hieraan (nog) geen opvolging gegeven.   
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Programma: Openbare orde en veiligheid  
 
PvdA 

PvdA vraag 6 Bestuurlijke prioriteiten punt 1.  
Hier wordt vermeld dat er een bestuurlijk overleg met de portefeuillehouders zorg en 
veiligheid komt om de verbinding tussen deze thema’s meer vorm en aandacht te geven.  
1. Wanneer gaat dat gebeuren?  
2. Wat is concreet het beoogde resultaat? 
 
ANTWOORD 
1.  Hier wordt al in 2020 mee gestart. 
2.  Daar waar mogelijk vroegtijdige samenwerking opstarten tussen het veiligheids- en 

zorgdomein om zo de effectiviteit van interventies te versterken. 
 
 
PvdA vraag 7 Ontwikkeling en knelpunten punt 2.  
Georganiseerde en ondermijnende criminaliteit. 
1. Hoe en waar kunnen inwoners van onze gemeente situaties die op dit gebied bij hen 

vraagtekens oproepen dit melden?  
2. Op welke manier wordt hier bekendheid aan gegeven? 
 
ANTWOORD 
1.  Via mail adres veilig@huizen.nl Of via het algemene telefoonnummer vragen naar 

veiligheidsambtenaar.   
2.  Het voorgenomen programma om hier in brede zin meer bekendheid aan te geven is 

door de corona crisis uitgesteld. Dit wordt na de zomer 2020 weer opgepakt.  
   

 
PvdA vraag 8 Ontwikkeling en knelpunten punt 3.  
Beleidsuitgangspunten en werkwijze BOA’s. 
1. Met name in deze tijd van de corona-crisis lezen wij dat BOA’s bij het aanspreken van 

mensen die de verboden overtreden soms zeer agressief benaderd worden. De BOA-
vakbond pleit voor bewapening van de BOA’s. Wat is hierover de mening van het 
college?  

2. Hoe staat het met de samenwerking tussen BOA’s en politie, op wijkniveau, m.b.t. 
informatie-uitwisseling en met de mogelijkheden voor de BOA’s om bij dreigende situaties 
direct assistentie van de politie te krijgen? 

 
ANTWOORD 
1. Het college is van mening dat verdere bewapening van onze boa’s op dit moment niet 

nodig en niet wenselijk is. Het is wat ons betreft aan de Rijksoverheid om aan te geven of 
boa’s aanspraak zouden kunnen gaan maken op meer geweldsmiddelen, zoals 
pepperspray of een wapenstok, wat de opleidingseisen daarvoor worden en hoe hierin 
nationaal een lijn wordt getrokken.  

mailto:veilig@huizen.nl
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2. Het gaat goed met de samenwerking tussen de boa’s en de wijkagenten. De boa’s 
hebben nu hun eigen wijken en overleggen op werkvloer niveau met de politie. Een 
wijkagent schuift ook aan bij het werkoverleg van de boa’s. De boa’s worden niet 
aangestuurd door de meldkamer maar zijn wel oproepbaar als een melding een 
leefbaarheidssituatie betreft, bv een parkeerprobleem. Hierover zijn met de politie 
duidelijke afspraken gemaakt.  
Het oproepen van assistentie werkt goed; politie is altijd snel (binnen 10-15 minuten) ter 
plaatse als het een calamiteit betreft. Bij minder urgente zaken kan de wachttijd wel wat 
langer zijn.  

 

PvdA vraag 9 Ontwikkeling en knelpunten punt 4.  
Jeugd en Veiligheid 
Hier wordt onder meer het onderwerp vuurwerkoverlast geadresseerd. De raad is toegezegd 
dat er in het 2e kwartaal een notitie over de lokale vuurwerkaanpak wordt geagendeerd. Is 
deze notitie beschikbaar voor de gecombineerde commissies? 
 
ANTWOORD 
Over de voortgang van de notitie is in mei 2020 aan de commissie ABM gecommuniceerd 
dat dit verplaatst is naar de tweede helft 2020 vanwege onzekerheden in de Coronacrisis. 
Zodra de notitie gereed is zal deze worden geagendeerd voor de commissie ABM. 

 

PvdA vraag 10 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Hier wordt aangegeven dat de aanpak van de jaarwisseling (in 2021) gecontinueerd wordt en 
dat de landelijke ontwikkelingen gevolgd worden.  
1. Wat betekent dit concreet voor onze gemeente? 
2. Komt er een voorstel voor lokaal beleid? 
3. Gaat dat voorstel in op een lokaal verbod op (soorten) vuurwerk?  
4. Hoe staat het met de regionale afstemming over dit onderwerp? 
 
ANTWOORD 
1. De aanpak van de jaarwisseling 2019-2020 zal gecontinueerd worden en, indien de 

landelijke ontwikkelingen daartoe aanleiding geven, zal de Huizer aanpak daarop worden 
aangepast.  

2. Er komt vooralsnog geen voorstel tot nieuw beleid. 
3. Er is landelijke en lokale wetgeving ten aanzien van vuurwerk. Landelijke wetgeving 

bepaalt de regels voor de verkoop, het bezit en het afsteken van vuurwerk. De gemeente 
heeft slechts beperkte mogelijkheden om af te wijken van deze landelijke regelgeving. De 
gemeente kan geen lokaal verbod op (soorten) vuurwerk instellen. Op grond van de APV 
heeft het college enkel de mogelijkheid om bepaalde gebieden aan te wijzen waarbinnen 
het verboden is om vuurwerk af te steken. 

4. Er vindt bestuurlijk en ambtelijk regionaal overleg plaats over de jaarwisseling. 
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PvdA vraag 11 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.  
Sociale stabiliteit. 
Complimenten voor de concreetheid van de bij de ‘Prestaties bestuurlijke prioriteiten’ 
vermelde doelen.  
Kunt u misschien aangeven hoe u dit gaat aanpakken? 
 
ANTWOORD 
In het uitvoeringsprogramma integraal veiligheidsbeleid 2019 – 2020 is uitgewerkt welke 
concrete acties er worden ondernomen binnen dit thema. Het uitvoeringsprogramma is reeds 
bekend bij de raad maar ook terug te vinden op www.veilighuizen.nl onder beleid. 
 
 
PvdA vraag 12 Ontwikkelingen en knelpunten punt 7.  
Het doel is het verkleinen c.q. de groei te doen stoppen van de groep geradicaliseerde 
personen (incl. extreem rechts, links, dierenrechten en asielrechten). Komend jaar zal het 
college het beleid voortzetten.  
Wat is de huidige stand van zaken in onze gemeente en heeft Huizen nog een centrumrol als 
het gaat om de preventie van radicalisering?   
 
ANTWOORD 
De groep jihadistische geradicaliseerde personen is niet gegroeid. Gemeente Huizen heeft 
nog steeds de rol als centrumgemeente. Ook voor 2020 hebben we de opdracht gekregen 
om met de versterkingsgelden een regionaal beleid te ontwikkelen ten aanzien van 
problematisch gedrag en de aanpak van extremisme.  
 
 
PvdA vraag 13 Ontwikkelingen en knelpunten punt 8. en punt 9.  
De teksten van vorig jaar en dit jaar zijn identiek.  
Is er een jaar later geen ontwikkeling te melden? 
 
ANTWOORD 
Ja, dat klopt. Door de Covid-19 perikelen en de drukte die dat gaf in de organisatie is de 
tekst nog niet aangepast, dit zal in de eerstvolgende begrotingsronde plaatsvinden. 

Overigens is het uitgangspunt dat voor een groot deel wordt voortgebouwd op bestaand 
beleid. 

 

GroenLinks 

GroenLinks vraag 1 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.  
Hier staat ‘In 2021 staat er een Huizer burgerschapsprogramma die bijdraagt aan een 
sociaal stabiele samenleving’   
1. Wat wordt er verstaan onder een burgerschapsprogramma?  
2. Wat is het doel en de inhoud van zo’n programma in? 
3. Voor wie is het bestemd? 

http://www.veilighuizen.nl/
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ANTWOORD 
1. Burgerschap is de manier waarop mensen deelnemen aan de maatschappij. In 

Nederland is dat met respect voor elkaar, voor de democratie en de rechtstaat en voor de 
vrijheden die iedereen heeft. Scholen hebben, naast ouders en verzorgers, een 
belangrijke rol om deze gemeenschappelijke waarden aan kinderen te leren. Daarom is 
het noodzakelijk dat zij meer richting krijgen om burgerschapsonderwijs te kunnen geven. 
Eind 2019 hebben we een onderzoek uitgevoerd onder PO en VO scholen in Huizen 
naar de behoefte van een Huizer burgerschapsprogramma. Hierop werd zeer positief 
gereageerd. Er is veel behoefte aan een programma waar de normen en waarden van 
onze democratische rechtsstaat centraal staan, een duidelijke verbinding is met de 
Huizer politiek en men makkelijk verbinding kan maken met maatschappelijke en 
religieuze instellingen in Huizen. We willen hiermee de Huizer jeugd bijvoorbeeld ook 
weerbaarder maken tegen fenomenen als Fake News en Hate Speech. Op dit moment 
zijn we bezig met het verder vormgeven van dit Huizer burgerschapsprogramma. De 
verwachting is dat het college hier nog voor de zomer een besluit over neemt. 

2.  Zie antwoord vraag 1 
3.  Zie antwoord vraag 1   
 
 
GroenLinks vraag 2 Prestaties reguliere taken – Lokaal Veiligheidsbeleid 
Onder het kopje Prestaties Reguliere Taken wordt het lokaal veiligheidsbeleid genoemd met 
daaronder het jaarlijkse plan van aanpak en evaluatie jaarwisseling. 
1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de maatregelen van de Rijksoverheid 

inzake het verbod op vuurpijlen en knalvuurwerk?  
2. Op welke wijze intervenieert een eventueel verbod met de gewenste maatregelen in 

Huizen en/of de regio om de overlast van vuurwerk te beperken?  
3. Indien het verbod op vuurpijlen en knalvuurwerk geëffectueerd wordt, wat betekent dit 

voor de handhaving daarvan in onze gemeente? 
 
ANTWOORD 
1. De ministerraad heeft, op voorstel van minister Grapperhaus van Justitie en Veiligheid en 

minister Van Veldhoven voor Milieu en Wonen, besloten dat knalvuurwerk en vuurpijlen 
vanaf de komende jaarwisseling verboden gaan worden voor consumenten. Dit verbod is 
een aanvulling op het eerder aangekondigde verbod op F3 vuurwerk (zoals ratelbanden 
en Chinese rollen). 

2. De verwachting is dat dit verbod zal bijdragen aan het verminderen van 
vuurwerkoverlast. Als er geen knalvuurwerk, vuurpijlen en F3 vuurwerk meer aan 
consumenten verkocht mag worden zal dit vuurwerk niet of minder worden afgestoken 
tijdens en in de dagen voorafgaand aan de jaarwisseling. 

3. Dit is afhankelijk van de wijze waarop de landelijke wetgever het verbod gaat vormgeven. 
De (opsporings) bevoegdheden van de boa’s en van politie op overtredingen van de 
vuurwerkwetgeving zijn landelijk bepaald. Politie en boa's hebben ieder hun eigen 
(opsporings)bevoegdheden. Binnen die gestelde grenzen mogen politie en gemeente 
opereren. In de lokale driehoek zullen verdere afspraken gemaakt worden over de extra 
inzet die nodig zal zijn voor de handhaving van het vuurwerkverbod. 
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ChristenUnie 

CU vraag 4 Algemeen  
Wij missen onder dit hoofdstuk relatief nieuwe aspecten, zoals de omgang met verwarde 
personen en het toenemend wapenbezit. 
1. Gaat het college daar ook aandacht aan schenken?  
2. Zo ja, op welke wijze? 
 
ANTWOORD 
1. Verwarde personen valt onder de persoonsgerichte aanpak waarbij de verbinding wordt 

gezocht tussen zorg en veiligheid. Er zijn in Huizen momenteel nog geen signalen 
bekend van toename in wapenbezit. 

2. Zowel het lokale interventieteam als het regionale Zorg- en Veiligheidshuis passen de 
persoonsgerichte aanpak toe bij verwarde personen.  

 
 
CU vraag 5 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 6.  
Sociale stabiliteit:  
1. Wat verstaat u onder een duurzame verbinding: tussen en met wie en hoe ziet zoiets er 

uit? 
2. Wat moeten we ons voorstellen bij ‘ een divers en alternatief geluid wanneer het gaat om 

problematisch gedrag”? 
3. Naast het belang van het netwerk geeft u ook aan draagvlak te willen verwerven voor 

een preventieve en repressieve aanpak. Hoe zien we dat tweede onderdeel (preventie en 
repressie) terug onder de Prestaties Bestuurlijke Prioriteit? Het lijkt nu te ontbreken. 

4. a. Hoe ziet de samenstelling van een team van veiligheidsambassadeurs/rolmodellen 
/ankers er uit: zijn dat professionals in dienst van de gemeente of komen die (als 
vrijwilligers) uit de Huizer bevolking?  
b. Hoe wordt zo’n team gefaciliteerd?  
c. Wat is het mandaat van zo’n team? 

 
ANTWOORD 
1. Dat bestaat uit een netwerk met bondgenoten uit de Huizer samenleving. Dat zijn 

inwoners, rolmodellen, vertegenwoordigers van gemeenschappen, maatschappelijk 
middenveld en professionals die regelmatig maatschappelijke thema's met elkaar 
bespreken en waar nodig aanpakken.  

2. Daar wordt mee bedoeld dat er een alternatief wordt gecreëerd op extremistische 
geluiden die problematisch gedrag veroorzaken. Daarbij kan worden gedacht aan een 
tegengeluid op het salafisme en extreemrechts.  

3. De repressieve aanpak is terug te vinden onder prioriteiten punt 7. De aanpak van 
extremisme.  

4. a. Dat zijn vrijwillige rolmodellen uit de Huizer samenleving. 
b. Zij staan onder begeleiding van een professionele partij. Daarbij is ook een beperkt 
budget voor activiteiten beschikbaar gesteld. 
c. De inzet wordt te allen tijde afgestemd met de gemeente. 
 



   

 13 

Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 2 Algemeen punt 3.  
Hoeveel BOA’s hebben wij als gemeente in dienst  
 
ANTWOORD 
De gemeente Huizen heeft zes boa’s in dienst: twee jeugdboa’s, drie wijkboa’s en één 
coördinator met eveneens operationele taken. Van deze zes zijn er vier in vaste dienst en 
twee in tijdelijke dienst. 
 
 
Leefbaar Huizen vraag 3 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4.  
Jeugdoverlast in 2021 minder. In 2018 waren er 227 meldingen.  
1. Bij welk aantal meldingen in 2021 ziet het college de missie als geslaagd?  
 
Aantal vernielingen onder 190.  
2. Is het college van mening dat bij 189 de missie is geslaagd?  
 
Er staat beschreven “De gemeente wakkert de discussie aan”.  
3. Op welke wijze wakkert de gemeente deze discussie aan? 
 
ANTWOORD 
1. Het college wil dat dat het aantal meldingen van jeugdoverlast aan het eind van 2021 

minder is dan de 227 meldingen uit 2018.  
2. Het college is niet van mening dat de missie geslaagd is als het aantal aangiften van 

vernielingen eind 2021 minder is dan 190. Vernielingen zijn onacceptabel en daarom wil 
het college deze vorm van criminaliteit tot het minimum beperken. Maar als er naar het 
aantal aangiften van vernielingen van de afgelopen jaren gekeken wordt dat is het aantal 
van 190 aan het eind van 2021 een realistisch streefgetal.  

3. Deze maatschappelijke discussie zal op verschillende manieren worden aangewakkerd. 
Na aanleiding van de jaarwisseling 2019-2020 zijn de middelbare scholen benaderd en 
deze scholen hebben aangegeven de discussie met hun leerlingen te willen aangaan. 
Ook de boa’s, politie en jongerenwerkers gaan hierover in gesprek met jongeren op 
momenten die zich daarvoor lenen. In de voorbereidingen op de komende 
jaarwisselingen zal er extra aandacht besteed worden aan deze maatschappelijke 
discussie. Naast de voorlichting over vuurwerk en vuurwerkoverlast wordt het tegengaan 
van vernielingen een extra aandachtspunt. Tot slot zal er op regelmatige basis op social 
media en in de veiligheidskrant door de gemeente extra aandacht worden besteed aan 
deze discussie. 

 
Leefbaar Huizen vraag 4 Ontwikkelingen en knelpunten punt 5.  
Van de politie wordt gevraagd het doen van aangifte te vergemakkelijken. 
1. In de stand van zaken per 30-9-2019 wordt gesproken van 3-D-aangiften, hoe staat het 

daarmee en welke andere manieren om gemakkelijker aangiften te doen zijn er 
ingevoerd na 30-09-2019? 

2. wat is de status van de wijkveiligheidsplannen? 
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ANTWOORD 
1. Deze vraag is uitgezet bij de politie. Zodra hier antwoord op is zal het antwoord via 

mededeling van de portefeuillehouder aan de commissie worden gedaan. 
2. Er is geen sprake van wijkveiligheidsplannen. Het uitvoeringsprogramma integraal 

veiligheidsbeleid is gericht op heel Huizen. Daar waar nodig passen we per 
wijk/buurt/lokatie maatwerk toe. 
   

 
Leefbaar Huizen vraag 5 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.  
Er staat “Eind 2020 staat er een divers team…..” moet dat niet 2021 zijn? 
 
ANTWOORD 
Dat klopt, dit moet nog aangepast worden. 

 

CDA 

CDA vraag 2 Algemeen  
Stand van zaken rondom extra wijkagent. 
Kan het college aangeven hoe het staat met de uitbreiding van de wijkagenten in Huizen? 
 
ANTWOORD 
Het wijkteam in Huizen is wat aantal wijkagenten betreft op de sterkte volgens het landelijk 
model.  
 
 
CDA vraag 3 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.  
Ondermijnende criminaliteit. 
Is het college van mening dat de middelen voldoende zijn om verdere groei van deze vorm 
van criminaliteit te voorkomen? 
 
ANTWOORD 
Op dit moment wordt de aanpak incidenteel gefinancierd met tweemaal 100.000 euro (2019 
en 2020). In 2019 bleef er nog budget over; dat is doorgeschoven naar 2021.  
Voor het continueren en intensiveren van de aanpak is voor 2021 en de jaren daarna 
opnieuw budget nodig. Hiervoor wordt een aparte aanvraag gedaan.  
Mocht continuering van extra financiering niet mogelijk blijken, noch structureel noch 
incidenteel, dan moeten binnen het veiligheidsbeleid scherpere keuzes worden gemaakt.  
CDA vraag 4 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3.  
BOA’s. 
Afgelopen jaar zijn de BOA’s in Huizen uitgerust met bodycams.  
Is de inzet van dit middel al geëvalueerd en hoe wordt er tegen de structurele inzet van 
bodycams aangekeken? 
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ANTWOORD 
De pilot is in januari 2020 geëvalueerd. Daarna heeft het college besloten de bodycams  
structureel in te zetten. 
 
 
CDA vraag 5 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3.  
BOA’s. 
Het geweld tegen BOA’s is landelijk verder toegenomen.  
1. Is deze trend ook in Huizen zichtbaar?  
2. Is het college van mening dat BOA’s in Huizen betere uitrusting nodig hebben om zich te 

beschermen? 
 
ANTWOORD 
1.  Voor fysiek geweld is deze trend niet zichtbaar in Huizen, voor verbaal geweld enigszins. 

Dit kan er ook mee te maken hebben dat er inmiddels vijf boa’s zijn in Huizen. Burgers 
hebben dus ook een grotere kans op controle: waarschuwen en eventueel bekeuren. Dat 
roept niet het meest beleefde gedrag op bij veel inwoners.  
Verder wordt sinds de ingebruikname van de bodycams van de boa’s zelf ook gevraagd 
om het protocol Agressie en Geweld stipt na te leven en alle verbale agressie ook te 
melden.  

2. Nee. Wij zijn van mening dat onze boa’s na de uitbreiding met bodycams en 
steekwerende vesten, voldoende beschermd zijn. Daarnaast beschikken zij ook over een 
portofoon, waarmee politie en collega-boa's snel kunnen worden gewaarschuwd.  
Mocht de Rijksoverheid besluiten dat de uitrusting van boa’s verder moet/mag worden 
uitgebreid met bv pepperspray of wapenstok, dan bekijken we wat op dat moment 
wenselijk is.  

 
 
CDA vraag 6 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Jeugd en Veiligheid. 
1. Kan het college aangeven of er voldoende buurtpreventieverenigingen (BPV’s) in Huizen 
zijn? 
Jaarwisseling. Er staat in de tekst ‘continuering van de aanpak’.  
2. Hoe kijkt het college naar de adviezen om bv extra de vuurwerkvrije zones uit te breiden? 
 
 
ANTWOORD 
1. Momenteel zijn er 14 BPV’s. Dit is een mooi aantal. Oplettende inwoners zijn cruciaal in 

de aanpak tegen bijvoorbeeld woning-, bedrijfs- en autoinbraak. Daarom blijft het college 
inzetten op het operationeel houden van de huidige BPV’s. Maar het college blijft 
daarnaast ook andere actieve en oplettende buurtbewoners stimuleren om nieuwe BPV’s 
operationeel te krijgen, zodat er een nog grotere dekking van BPV’s over de gemeente 
komt. Naast de BPV’s zijn er ook vele Whatsapp-buurtgroepen de bijdragen aan een 
veiliger Huizen. 

2. In heel Nederland is het voor consumenten verboden om vuurwerk af te steken op een 
ander tijdstip dan tussen 31 december 18.00 uur en 1 januari van het daaropvolgende 
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jaar. Ter voorkoming van gevaar, schade of overlast kan het college op grond van onze 
APV een vuurwerkvrije zone aanwijzen voor de periode dat het wel is toegestaan om 
vuurwerk af te steken. De afgelopen vier jaar heeft het college twee van dergelijke zones 
aangewezen. Aanleiding hiervoor was de jaarwisseling van 2015-2016. Tijdens die 
jaarwisseling was er in de bewuste gebieden veel vuurwerkoverlast en waren er grote 
schades aan winkelpanden (meerdere winkelruiten en deuren zijn toen met behulp van 
vuurwerk vernield) en aan gemeentelijke eigendommen (ca 40.000 euro aan schade). De 
vuurwerkvrije zones van de afgelopen vier jaar zijn, mede door de inzet en inhuur van 
extra toezicht en handhaving, succesvol gebleken. Binnen deze zones is het rustig 
gebleven en zijn er niet of nauwelijks schades geweest. De aan de commissie ABM 
toegezegde vuurwerknotitie zal aanleiding zijn om te bepalen of uitbreiding van het aantal 
vuurwerkvrije zones wenselijk en mogelijk is. 

 
 
CDA vraag 7 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
High Impact Crimes. 
Er wordt gesteld dat de politie er werk van maakt om het doen van aangifte te 
vergemakkelijken. Kan het college aangegeven wat hier concreet aan wordt gedaan in 2020 
en aanvullend in 2021? 
 
ANTWOORD 
Politie én gemeente dragen uit dat aangifte doen altijd loont. Het vergemakkelijken van het 
doen van aangiften, waarbij gebruik kan worden gemaakt van de ter beschikking staande 
technische mogelijkheden, is een van uitdagingen van de Nationale Politie. Dit onderwerp 
staat geregeld op de agenda van de lokale en regionale overleggen tussen burgemeester(s) 
en politieleiding. 

CDA vraag 8 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 8.  
Er wordt melding gemaakt dat mogelijk niet alle thema’s gerealiseerd kunnen worden omdat 
prioriteit gegeven moet worden aan de samenwerking met Flevoland.  
Kan het college aangeven op welke wijze de opgaves/ thema’s geprioriteerd gaan worden? 
 
ANTWOORD 
Dat is op dit moment nog niet te duiden. Wat op dit moment prioriteit heeft kan in dit fluïde 
tijdsgewricht binnen afzienbare tijd minder prioriteit krijgen. Een voorbeeld hiervan is de 
omgevingswet, deze stond hoog op de prioriteitenlijst maar de invoering ervan is uitgesteld 
en dus heeft dit onderdeel minder prioriteit. Wanneer zaken zich voordoen kijkt de VRGV op 
dat moment wat prioriteit heeft en wordt een weloverwogen keuze gemaakt. 

 

VVD 

 
VVD vraag 4 Ontwikkelingen en knelpunten punt 3.  
Wat betreft de BOA’s, er zijn nu 4 BOA’s structureel en 2 jeugd BOA’s. Dus totaal 6 BOA’s. 
Nu zien we dat deze BOA’s over 3 wijken worden verdeeld, in plaats van over 4 wijken.  
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1. Is dit een bestuurlijke keuze?  
 

Ook zien we dat er maar 5 BOA’s  ‘buiten de deur’ worden ingezet.  
2. Heeft deze zesde BOA een complete werkweek nodig om de andere 5 BOA’s aan te 

sturen? 
 
ANTWOORD 
1.  Er zijn zes boa’s: drie wijkboa’s en twee jeugdboa’s. De “zesde” boa heeft al sinds 2011 

de functie Coördinator Handhaving en Marktbeheer en is derhalve een deelvan zijn tijd 
beschikbaar voor overheadtaken. 

2. De functie Coördinator Handhaving en marktbeheer behelst niet alleen de aansturing van 
de boa’s zelf in hun dagelijkse werk maar bv ook overheadtaken, zoals 
klachtafhandeling, MOR-meldingen, contacten met de toezichthouders (Politie en OM), 
planning opleidingen en verplichte vaardigheidstrainingen etc.  
De intentie is de zesde Boa op korte termijn, ten minste ten dele, operationeel in te 
zetten. 

 
D66 

D66 vraag 1 Bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
High Impact Crimes. 
Het beoogde maatschappelijke effect is daarnaast gericht op het vergroten van de 
bewustwording en zelfredzaamheid bij de inwoners, ondernemers en bezoekers van Huizen 
om slachtofferschap te voorkomen. Wij begrijpen dit als het gaat om voorlichting met 
betrekking tot preventieve maatregelen en burgerparticipatie, maar bij de uitwerking staat 
ook “surveillance” Veel burgers zien al jaren vrijwel geen politie surveillance meer in hun 
wijk. 
Wat kunnen de inwoners van Huizen verwachten op het gebied van surveillance en 
opsporing? 

 
ANTWOORD 
Met de komst van de Nationale Politie is ook de inzet van de politie op straat op een andere 
manier vormgegeven. Er wordt minder gesurveilleerd op de wijze waarop dit voor de 
verandering naar de Nationale Politie gebruikelijk was. Er zijn wijkagenten en er wordt 
gesurveilleerd in de wijken, maar de politie werkt meer informatie gestuurd en anticiperend 
op de ontwikkelingen binnen de gemeente en de individuele wijken. Daardoor is politie in 
sommige wijken minder zichtbaar dan voorheen. Dit is mede aanleiding geweest dat 
besloten is om de Boa-capaciteit uit te breiden naar het huidige aantal van vijf.  Door meer 
zichtbaarheid van de boa’s op straat en meer zichtbare handhaving wordt beoogd de 
leefbaarheid en veiligheid te vergroten en het veiligheidsgevoel van inwoners te verbeteren.    
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Programma: Beheer en inrichting openbare ruimte 

PvdA 

PvdA vraag 14 Herinrichting Stad en Lande Zuid punt 1B.  
Herinrichting Stad en Lande Zuid  
1. Wat verstaat u m.b.t. de riolering onder risicogestuurd onderhoud? 
2. Wordt hier ook gekeken naar de hoge waterstand in de wijk en de aansluitingen van de 

(woon)percelen op de openbare riolering? 
3. Wordt daarbij ook onderzocht wat de mogelijkheden zijn om de regenwaterafvoer van de 

woningen te ontkoppelen en gebruik te maken van een gescheiden rioleringsstelsel? 
 
ANTWOORD  
1. Bij risico-gestuurd beheer van riolering wordt uitgegaan van het principe dat de inwoners 

maximaal rendement krijgen van de door hen opgebrachte lasten door een evenwicht te 
generen tussen prestaties, risico’s en kosten. De prestaties, risico’s en kosten zijn met 
elkaar verbonden. Kosten uit het verleden hebben geleid tot het huidige areaal van 
riolering. De daarmee geleverde prestaties worden bedreigd door allerlei invloeden op dit 
riool. Denk aan ongelijkmatige zettingen, werkzaamheden van derden of slijtage van de 
rioleringsobjecten. Deze invloeden kunnen leiden tot onacceptabele risico’s, die worden 
beheerst met maatregelen, die uiteindelijk weer leiden tot kosten, waarmee de cirkel van 
risico-gestuurd beheer rond is. Als de grootte van de gevolgen van het beheer bepaald 
wordt in termen van prestaties, risico’s en kosten, kan er transparant verantwoord 
worden wat de maatschappij krijgt voor de betaalde lasten. 

2. Ja, elk groot project is een integraal project waarbij alle aspecten in de openbare ruimte 
worden onderzocht, en waar kan wordt werk-met-werk gemaakt. 

3. Ja, dit doen we al langer bij elk (opgestart) project die raakvlakken hebben met het riool. 
 

 
PvdA vraag 15 Verkeersveiligheid punt 2A.  
Er wordt verwezen naar het Mobiliteitsplan 2020. Op de site van de gemeente staat dat aan 
dit plan gewerkt wordt en dat de deelnemers aan de enquête bedankt worden voor hun 
medewerking. Wat is de stand van zaken? 
 
ANTWOORD  
Behandeling van het mobiliteitsplan is in juli voorzien. 
 
 
PvdA vraag 16 Verkeersveiligheid punt 2A.  
Een van de bekende knelpunten is de Haardstedelaan. Daar zijn maatregelen genomen, 
waaronder verkeersdrempels die na klachten over geluidsoverlast weer verwijderd zijn. 
1. Kan het college aangeven wat daar de huidige stand van zaken is? 
2. Welke nieuwe maatregelen in het kader van de verkeersveiligheid gaan daar toegepast 

worden? 
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ANTWOORD  
1. De verkeerssituatie is verbeterd na de herinrichting: de snelheden zijn (licht) gedaald, 

fietsers hebben een eigen herkenbare plek op de weg gekregen, fietsers kunnen nu in de 
bocht bij de Lindenlaan veilig in twee keer oversteken en er is meer zicht op voetgangers 
en fietsers bij de rotonde. Het verwijderen van de drempels heeft weinig tot geen invloed 
gehad op de rijsnelheden. We blijven de situatie monitoren.   

2. Voorlopig geen. 
 
 
PvdA vraag 17 Fiets punt 2C.  
In de regio zijn snelfietspaden een aandachtspunt en gezien het ontbreken van een station 
ook zeer relevant voor Huizen.  
Waarom lezen we hier (nog) niets over de aanleg van snelfietspaden in onze gemeente? 
 
ANTWOORD  
Zoals bij punt 2C staat aangegeven, wordt dit jaar een adviesrapport opgesteld voor een 
regionaal fietsnetwerk. 

 

PvdA vraag 18 Groen en bomen punt 4.  
In de ‘Programma’s begroting’ van vorige jaar werd ten aanzien van de Bovenmaten ook 
gesproken over verloedering.  
Waarom is dit stuk tekst nu weggelaten, terwijl er naar onze waarneming nog niet veel in 
deze wijk gewijzigd is? 
 
ANTWOORD  
Woordkeuze ‘verloedering’ was ongelukkig, maar de doelstelling blijft onveranderd: het 
vergroenen van de versteende omgeving. 

 

GroenLinks 

GroenLinks vraag 3 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.a  
Projecten Openbare ruimte. 
1. Wat is de stand van zaken m.b.t. aanpassing Nieuw Bussummerweg?  
2. Hoe ziet de planning er concreet uit: wat kunnen we wanneer verwachten? 

 
 

ANTWOORD 
1. De bewoners hadden een aantal verkeerskundige wensen, welke nader moesten 

worden onderzocht.   
2. We verwachten de uitkomsten rond de zomervakantie met de bewoners te kunnen 

bespreken. In het najaar kan verdere besluitvorming plaatsvinden.   
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GroenLinks vraag 4 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.a  
Verkeersveiligheid. 
1. Wanneer kan de raad een voorstel verwachten voor de aanpassing van de fietsstraat?  
2. Zijn er naast het verkeer in slechts één richting toe te staan, nog andere opties in studie? 
3. Wat is de actuele stand van zaken van het mobiliteitsplan en het bijbehorende 

uitvoeringsprogramma?  
4. Wordt de toename van zwaar verkeer in het oude dorp aangepakt?  

a. Zo ja, op welke wijze?  
b. Zo nee, waarom niet? 

 
ANTWOORD 
1. In het mobiliteitsplan, waarvan de behandeling in juli is voorzien.  
2. Ja, er wordt één andere optie besproken.    
3. De behandeling is in de raad van juli voorzien. 
4. a. dit komt aan de orde bij de behandeling van het mobiliteitsplan.  

b. Zie a 
 

 
GroenLinks vraag 5 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4  
Groen en bomen. 
Aanpak versteende delen van Bovenmaten, Stad en Lande, Bovenweg en de Zenderwijk. 
Welke concrete projecten worden in 2020 en 2021 op dit gebied en wanneer uitgevoerd? 
 
ANTWOORD 
Droogdok wordt op dit moment afgerond. Momenteel worden andere kansrijke locaties 
onderzocht. Bovenweg en Stad en Lande worden integraal bekeken. Er wordt vergroend 
waar mogelijk binnen de nog uit te werken plannen. Verder zijn er kleinschalige projecten 
waarbij we kunnen vergroenen, zoals in het geval van versteende bermen. 

 
GroenLinks vraag 6 Algemeen  
Hoe verlopen de onderhandelingen met de provincie Noord-Holland en de gemeente 
Amsterdam over de uittreding uit het Goois Natuurreservaat?  

ANTWOORD 
De onderhandelingen met  Amsterdam en de Provincie lopen en het is de bedoeling deze 
voor 1 juli af te ronden.  
 

ChristenUnie 

CU vraag 6 Algemeen  
Veegplan 2009. 
Is het niet nodig dit plan te actualiseren, mede met oog op gewijzigde aanpak 
onkruidbestrijding? 
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ANTWOORD 
Nee. Goed vegen draagt bij aan onkruidbestrijding, maar betreft niet de onkruidbestrijding 
zelf. Daarnaast wordt chemievrije onkruidbestrijding toegepast sinds 2015. 

 
CU vraag 7 Algemeen  
Kabels en leidingen. 
Welke visie heeft de gemeente op kabels en leidingen in relatie tot inrichting en beheer 
openbare ruimte? (NB: deze vraag kan ook worden betrokken op het Programma Ruimtelijke 
Ordening) 
 
ANTWOORD 
Oude kabel- en leidingtracés zorgen soms voor problemen in het beheer. Daar is maatwerk 
nodig. Bij nieuwe aanleg zorgen we ervoor dat het past binnen de kaders van wet- en 
regelgeving. 

 
CU vraag 8 Algemeen  
Kunt u aangeven of en in hoeverre de uitrol van het 5G-netwerk invloed gaat hebben op de 
inrichting en beheer van de openbare ruimte? 
 
ANTWOORD 
De effecten op de inrichting van de openbare ruimte zijn landelijk nog niet volledig in beeld. 

 

CU vraag 9 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 1.b  
Onder de ontwikkelingen en knelpunten koppelt u de vervanging van het hoofdriool aan de 
algehele herinrichting van de wijk. Desondanks worden kleinere verbeteringen wel 
uitgevoerd.  
Kunt u aangeven: 
1. Wat de koppeling betekent voor de planning, vooral tav vervanging van het hoofdriool? 
2. Hoe dit financieel uitpakt?  
3. In hoeverre inwoners hier nadelige gevolgen van ondervinden, onder meer ten aanzien 

van wateroverlast?  
4. Waarom de kleine verbeteringen niet in het grote geheel worden meegenomen? 
 
ANTWOORD 
1. De planning voor de uitvoering wordt uitgewerkt in de voorbereidingsfase in 2021. 
2. Kleine verbeteringen worden opgevangen in het reguliere onderhoudsbudget. 
3. Naar verwachting zijn er geen nadelige gevolgen.  
4. Onveilige situaties en MOR-meldingen worden net als elders in het dorp opgepakt. 
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CU vraag 10 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 2.d  
Concessie openbaar busvervoer.  
Kunt u aangeven wat bij het opstellen van de concessie uw inzet zal zijn ten aanzien van het 
fijnmazig netwerk? 
 
ANTWOORD 
De eerste paar jaar van de concessie blijft het busnetwerk hetzelfde. In die tijd wordt 
gekeken naar mogelijkheden om het eventueel wegvallen van kleinere busverbindingen op 
te vangen met andere vervoermiddelen. De inzet blijft het behoud van buslijnen in Huizen. 
 

CU vraag 11 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 3  
Opstellen uitvoeringsprogramma (Ruimtelijke Adaptatie). 
1. In 2020 wordt een uitvoeringsprogramma opgesteld. Hoewel de inhoud nog onbekend is 

rijst vooral de vraag:  
a. Gaat u dat programma in 2021 uitvoeren?  
b. En wordt alles in 2021 uitgevoerd of is het een meerjarig uitvoeringsprogramma?  

2. Betreft de genoemde financiering het opstellen of realiseren van het 
uitvoeringsprogramma? 

 
ANTWOORD 
1. a. Omdat nog niet bekend is op welke schaal het programma opgebouwd wordt, is het op 

dit moment nog niet duidelijk of alle inliggende projecten uitgevoerd gaan worden in 
2021. Het antwoord neigt naar nee, daar er samengewerkt wordt met de regio Amstel, 
Gooi en Vecht. Uit de risicodialogen, die gezamenlijk gevoerd worden, moet duidelijk 
worden in welke maatregelen er genomen moeten worden. De risicodialoog heeft twee 
doelen: met de dialoog vergroot je het bewustzijn over hoe kwetsbaar Huizen is voor 
klimaatextremen. En in de dialoog bespreek je hoe je deze kwetsbaarheid met concrete 
maatregelen kunt verkleinen. 
b. Omdat nog niet alle facetten met de regio Amstel, Gooi en Vecht zijn doorgesproken, 
is het in dit stadium nog onduidelijk over hoeveel jaren de nodige maatregelen worden 
uitgevoerd. Een voorzichtige voorspelling geeft wel aan dat dit een meerjarig 
uitvoeringsprogramma gaat worden.   

2. De genoemde financiering betreft het realiseren van het uitvoeringsprogramma. 
 
 
CU vraag 12 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 4  
Groen en Bomen. 
In 2020 wordt een Bomenplan opgesteld, wordt in 2021 gestart met de uitvoering van het 
bomenplan? 
 
ANTWOORD 
Op dit moment wordt het bomenbeleidsplan opgesteld. Aansluitend zal er een 
uitvoeringsprogramma worden opgesteld. Naar verwachting wordt in 2021 gestart met de 
uitvoering hiervan.   
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CU vraag 13 Prestaties reguliere taken  
Bij de Programmabegroting 2020 hebben wij gevraagd naar het verloop van de gesprekken 
over een railverbinding Almere – Hilversum/Utrecht.  
1. Heeft het college dit nog als prioriteit in de agenda staan? 
2. Zo nee, waarom niet? 
 
ANTWOORD 
1. De inzet is een hoogwaardige openbaarvervoerverbinding tussen Almere en Utrecht 

(bus, tram of lightrail), met een aansluiting bij Huizen/Blaricum. De komst van een nieuwe 
ov-verbinding Almere-Huizen/Blaricum-Utrecht is opgenomen in het Regionaal OV-
toekomstbeeld 2040 (Noord-Holland en Flevoland) en de Omgevingsvisie Noord-Holland 
2050. 

 
 
CU vraag 14 Prestaties reguliere taken  
U noemt onder het kopje ‘Inclusief’ de kansen in openbare ruimte en sociaal domein, waar 
dan vooral op werkgelegenheidsaspecten wordt ingegaan.  
Hoe creëert u mogelijkheden om (de inrichting van) de openbare ruimte bij te laten dragen 
aan een sociaal sterker Huizen, waar de diverse lagen en groepen van de Huizer bevolking 
meer met elkaar in verbinding komen? 
 
ANTWOORD 
Met de term ‘inclusief’ wordt in dit geval bedoeld dat we werkgelegenheid bieden aan 
mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Dat doen we door structureel ca. 18 mensen 
van de Tomin Groep in buitenruimte werk te laten verrichten. 

 

Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 6 Algemeen  
1. Wanneer volgt de nieuwe rapportage Wegbeheerders? 
2. De fietsnota 2012-2020 loopt dit jaar af. In hoeverre is de daarin nieuw beoogde 

fietsroute gerealiseerd? 
3. Waar is de lightrailverbinding gebleven? (Collegeakkoord 3.11.1) 
 
ANTWOORD 
1. Dit jaar wordt een nieuwe weginspectie uitgevoerd. Op basis daarvan wordt een nieuwe 

rapportage opgesteld. De verwachting is dat deze in 2021 gereed is.    
2. Een deel van de voorgestelde fietsroutes is aangepast. Bijvoorbeeld het fietspad tussen 

Gooierserf en de Landweg. In het nieuwe mobiliteitsplan worden de maatregelen die nog 
niet zijn uitgevoerd, maar nog steeds wenselijk zijn, meegenomen. 

3. De inzet is een hoogwaardige openbaarvervoerverbinding tussen Almere en Utrecht 
(bus, tram of lightrail), met een aansluiting bij Huizen/Blaricum. De komst van een nieuwe 
ov-verbinding Almere-Huizen/Blaricum-Utrecht is opgenomen in het Regionaal OV-
toekomstbeeld 2040 (Noord-Holland en Flevoland) en de Omgevingsvisie Noord-Holland 
2050.   
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Leefbaar Huizen vraag 7 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.a.  
Projecten Openbare ruimte. 
1. Aangezien er in 2019 over de Nieuw Bussumerweg al een studie is gestart mogen wij 

toch verwachten dat de besluitvorming niet gaat duren tot eind 2021. 
2. Wat heeft het college gedaan met de suggestie om de kabels onder het wegdek te 

plaatsen zodra er de nieuwe riolering wordt aangelegd ? 
 
ANTWOORD 
1. De verkeerskundige wensen van inwoners moesten nader onderzocht worden. We 

verwachten dat we de uitkomsten rond de zomervakantie met de inwoners kunnen 
bespreken. In het najaar kan verdere besluitvorming plaatsvinden.   

2. Dit is onderdeel van de studie.    
 
 

Leefbaar Huizen vraag 8 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.b.  
Herinrichting Stad en Lande Zuid. 
De inwoners van Stad en Lande is verteld dat het riool aan vervanging toe was en zij tot 
pilotwijk “van het aardgas af" werden uitgekozen. Er was veel onrust.  
1. Hoe gaat de gemeente vertellen dat het riool nog best mee kan?  
2. En worden de bewoners nu op zeer korte termijn verblijd met een opknap beurt van hun 

verouderde openbare ruimte? 
 
ANTWOORD 
1. De wijk Stad en Lande zuid staat al langer op de lijst om her in te richten waarbij het 

afkoppelen van het hemelwater een voorwaarde was. Op dit moment wordt bekeken hoe 
en wanneer wij de volledige wijk integraal gaan aanpakken cq. herinrichten.  

2. Onveilige situaties en MOR-meldingen worden net als elders in het dorp opgepakt 

 

Leefbaar Huizen vraag 9 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.e.  
Laadpalen elektrische voertuigen. 
Wij missen de mogelijkheid van het opladen via lantarenpalen.  
1. Worden de voordelen die dit met zich meebrengt nog meegenomen? 
2. Hoe wordt de behoefte van de uitbreiding van oplaadpalen getoetst? 
3. Wat zijn de consequenties voor het aantal (huidige) parkeerplekken? 
 
ANTWOORD 
1. Vooralsnog zijn er meer nadelen dan voordelen omtrent het laden via lichtmasten in de 

bestaande omgeving. De kosten zijn hoger en het bepalen van de locaties is minder 
flexibel aangezien er dan ook rekening gehouden moet worden met de lichtverdeling en 
minder plaatsingsmogelijkheden nabij woningen. De lichtmasten krijgen overdag geen 
spanning en het lichtnet is niet ingericht op de benodigde voeding. Dit betekent dat er net 
als bij de gebruikelijke laadpaal ook een huisaansluiting aangelegd moet worden.  

2. In de meeste gevallen gebeurt dit op basis van een plaatsingsverzoek. Verzoeken 
worden geaccepteerd als de indiener beschikt over een elektrische auto of plug-in 
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hybride, geen parkeren op eigen terrein heeft en als er nog geen andere laadpaal in de 
buurt aanwezig is. Daarnaast kunnen hoge gebruikscijfers van een laadpaal aanleiding 
geven om een nieuwe paal bij te plaatsen.   

3.  Bij het plaatsen van een laadpaal worden twee parkeervakken gereserveerd voor het 
opladen van elektrische voertuigen. Deze parkeervakken zijn dan niet meer beschikbaar 
voor het parkeren van auto’s. 

 

Leefbaar Huizen vraag 10 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.c.  
Fiets. 
In 2020 komt er een rapport regionaal fietsnetwerk. In welke periode van 2020 kunnen wij 
dat verwachten? 
 
ANTWOORD 
Naar verwachting eind van dit jaar 

 

Leefbaar Huizen vraag 11 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Prima dat wij het lidmaatschap van Operatie Steenbreek continueren maar het blijft elke keer 
alleen maar bij een kreet nergens wordt er bij de inwoners aangedrongen op ontstening en 
vergroening.  
1. Het lidmaatschap kost € 2.500 voor 2 jaar, wat is echter de bedoeling hier nu verder van? 

Kan het college concreet maken wat ze hier precies in doen?  
2. En hoe worden bewoners gestimuleerd om hier aan mee te werken?  
3. Hoe groot is het effect nu van Operatie Steenbreek in Huizen? 
 
ANTWOORD 
1. Lidmaatschap draagt ook bij aan het delen van kennis op het gebied van ontgroenen. 

Deze kennis gebruiken we voor de planvorming bij herinrichting van de openbare ruimte. 
2. Bij elk herinrichtingsproject waarbij we vergroenen, vragen we hier aandacht voor. 
3. In de openbare ruimte zijn we op veel plekken aan het vergroenen. Een doorlopend 

proces is het stimuleren van inwoners om er ook in hun eigen tuin rekening mee te 
houden. 

 
 
Leefbaar Huizen vraag 12 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4.  
Renovatie Bad Vilbelpark. 
T.o.v. stand van zaken 30-09-2019 lopen we nu bijna een jaar achter. Wanneer kunnen wij 
de definitieve voorstellen verwachten? 
 
ANTWOORD 
Het voorlopige ontwerp wordt nu afgerond. De verwachting is dat het aansluitend aan het 
college, de raad en de bewoners wordt gepresenteerd. 
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D66 

D66 vraag 2 Bestuurlijke prioriteiten punt 2.a. en 2.c.  
Punt 2.a Verkeersveiligheid en punt 2.c Fiets. 
1. Waarom duurt het zo lang voordat het mobiliteitsplan wordt uitgewerkt?  
2. Zou niet al in 2020 een start kunnen worden gemaakt met de aanpak van de grootste 

knelpunten? 
 
ANTWOORD 
1. Het mobiliteitsplan is inmiddels uitgewerkt en wordt in juli aan de raad voorgelegd.   
2. Een onderdeel van het mobiliteitsplan is een voorstel voor een aantal quick win 

maatregelen die binnen een jaar kunnen worden uitgevoerd. 
 
 
D66 vraag 3 Bestuurlijke prioriteiten punt 2.d.  
Openbaar vervoer. 
Heel goed dat de spitsverbinding naar Utrecht terugkomt. Kijkt het college voor de toekomst 
ook naar een goede OV bereikbaarheid van andere grote steden zoals Amersfoort? 
 
ANTWOORD 
Een goede ontsluiting op het bovenregionale openbaar vervoer is belangrijk voor Huizen. De 
HOV buslijn naar Hilversum station draagt hier aan bij doordat het een snelle en betrouwbare 
aansluiting biedt op de treinverbindingen naar Amsterdam, Utrecht, Almere en Amersfoort. 
Daarnaast zetten wij in op de komst van een nieuwe ov-verbinding tussen Almere, 
Huizen/Blaricum en Utrecht. 

 
 
D66 vraag 4 Bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Riolering.  
Waar in Huizen kunnen we de komende jaren ondergrondse voorzieningen, wadi’s en 
infiltratievelden verwachten? 
 
ANTWOORD 
Op basis van het Gemeentelijk Rioleringsplan 2016-2025 en het Basisrioleringsplan 2015 
hebben we de afgelopen jaren het stelsel grotendeels gerenoveerd en verbeterd. Het 
onderzoek om de verdere maatregelen tegen wateroverlast te actualiseren loopt en de 
verwachting is om de resultaten dit najaar in de actualisering mee te nemen.  

Op dit moment is nog niet met zekerheid te zeggen waar er precies de genoemde 
voorzieningen gerealiseerd gaan worden. Wel is te zeggen dat er op de hogere zandgronden 
van Huizen hemelwater-infiltratie een gemeengoed is geworden. Dit door het lage 
percentage verhard oppervlak en de aanwezigheid van veel groen en infiltratieriolen. In het 
lagere deel van Huizen, in de nabijheid van het Gooimeer, wordt er geprobeerd om 
afstromend hemelwater langer vast te houden in groenvakken en vertraagd af te voeren via 
wadi’s. De exacte locaties zijn nog niet vast te stellen omdat er ook rekening gehouden moet 
worden met hoge(re) grondwaterstanden en kwelaanvoer.   
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CDA 
 
CDA vraag 9 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.b.  
Herinrichting Stad en Lande Zuid. 
Er wordt aangegeven dat de gemeente werkt met een ‘risicogestuurde aanpak voor 
onderhoud voor riolering’. Omdat de gemeente Huizen wegonderhoud heeft gekoppeld aan 
de status van de riolering zijn er diverse straten in Huizen die erg ongelijk worden 
(verzakkingen, wortelopdruk, etc). 
Is het college van mening dat er bij de risicogestuurde aanpak ook gekeken moet worden 
naar de status van het wegonderhoud? 

ANTWOORD 
Ja, er wordt een integrale afweging gemaakt.   
 
 
CDA vraag 10 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.a.  
Verkeersveiligheid. 
In het kader van verkeersveiligheid zijn diverse drempels in Huizen gekomen afgelopen 
jaren. Diverse drempels (bv E. Ludenstraat naar rotonde Gooilandweg/Graaf Wichman) zijn 
zeer stijl vormgegeven wat beschadigingen aan voertuigen en verharding oplevert. 
1. Wat gaat het college doen om de vormgeving van de drempels verder te 

standaardiseren? 
2. Wat gaat het college ondernemen om drempels die te stijl zijn aangelegd aan te passen? 

 
ANTWOORD 
1. Wij gebruiken gestandaardiseerde richtlijnen van het CROW voor de maatvoering van 

drempels. 
2. Als er vermoedens zijn van een afwijking dan meten we de drempel in en passen we 

deze indien nodig aan. 
 
 
CDA vraag 11 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.b.  
Doorstroming en bereikbaarheid. 
Wordt in het onderzoek naar de verbreding A27 Almere – Eemnes, een treinverbinding als 
variant meegenomen in alternatieve afweging en/ of gaat de regio zich hiervoor inzetten? 

ANTWOORD 
De studie naar de verbreding van de A27 richt zich niet op de aanleg van een naastgelegen 
treinverbinding. Wel kan de verbreding van de A27 bijdragen aan een nieuwe verbinding 
tussen Almere en Utrecht in de vorm van een HOV-buslijn. Het één sluit het ander niet uit en 
daarom zetten wij ons in voor de verbreding van de A27 én de komst van een nieuwe OV-
verbinding.   
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CDA vraag 12 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.c.  
Fiets. 
1. Welke (deel) plannen worden er uitgewerkt / uitgevoerd in het kader van het 

hoogwaardige fietsnetwerk in 2021? 
2. Welke fietspaden worden van nieuw asfalt voorzien in 2021? 
3. Welke fietspaden worden verbreed in 2021? 
4. Waar worden in Huizen extra fietsenstallingen gerealiseerd in 2021? 

 
ANTWOORD 
1. Naar verwachting is eind dit jaar het adviesrapport gereed. Welke (deel)plannen worden 

uitgewerkt in 2021 is afhankelijk van de nog te doorlopen besluitvorming.    
2. Dit jaar wordt een nieuwe weginspectie uitgevoerd. Op basis daarvan wordt een nieuw 

uitvoeringsprogramma opgesteld. De verwachting is dat deze in 2021 gereed is.    
3. Dit wordt meegenomen in het uitvoeringsprogramma, mede op basis van de richtlijnen 

zoals in het mobiliteitsplan verwoord.  
4. In overleg met de provincie Noord-Holland worden er R-net fietsenstallingen geplaatst bij 

de haltes Karel Doormanlaan, Baanbergenweg en Jol. Naar verwachting zijn de 
stallingen op de eerste twee locaties de eerste helft 2021 gereed. De stallingen bij de Jol 
worden ingepast in de planvorming van de HOV.   

 
 
CDA vraag 13 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 2.e.  
Laadpalen elektrische voertuigen. 
In diverse straten in Huizen wordt 90 procent van de parkeerplaatsen gebruikt. 
1. Hoe gaat het college om met het aanleggen van laadpalen en beperkte parkeerruimte?  
2. Is het mogelijk deze parkeervakken ook te laten gebruiken door reguliere auto’s in straten 

waar schaarste is aan parkeerplaatsen? 

ANTWOORD 
1. We zitten in een transitie naar elektrisch rijden: vanaf 2030 zijn er alleen nog elektrische 

auto’s nieuw te koop in Nederland. Het aantal elektrische auto’s gaat dus snel toenemen 
en dat is ook nodig om de doelstelling van het klimaatakkoord te halen. Niet iedereen 
beschikt over parkeergelegenheid op eigen terrein, maar elektrische auto’s moeten wel 
opgeladen kunnen worden en dat binnen een redelijke loopafstand van het woon- of 
werkadres. Dat betekent dat wij de komende jaren steeds meer publieke laadpalen gaan 
plaatsen in Huizen, ook in straten waar de parkeerdruk hoog is.  

2. Nee, in deze fase van de transitie is dat niet aan de orde. Het risico bestaat hierbij dat de 
laadpaal niet beschikbaar is voor het opladen van elektrische voertuigen.   
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VVD 
 
VVD vraag 5 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.e.  
Laadpalen elektrische voertuigen. 
In 2021 wordt het netwerk van openbare laadpalen uitgebreid conform 1. de visie (van de 
gemeente) op het elektrisch rijden en 2. het plaatsingsbeleid 2020. Beide stukken worden 
niet vermeld in het overzicht beleidsstukken op pag. 13 en ook in de commissie Fysiek 
Domein zijn ze niet ter sprake gekomen.  
Kunnen wij (een link naar) de betreffende documenten ontvangen? 

ANTWOORD 
Het plaatsingsbeleid en de visie op elektrisch rijden moeten nog in 2020 worden vastgesteld 
door het college. 

 
VVD vraag 6 Prestaties reguliere taken  
Duurzaam. 
1. Deelnemen aan pilots in het kader van VANG. Welke pilots worden hier bedoeld? 
2. Verduurzaming wagenpark: wat houdt dat concreet in? 

 
ANTWOORD 
1. Zichtbaar schoonmaken op de markt, afvalscheiding openbare ruimte, schoon belonen bij 

verenigingen en scholen 
2. We onderzoeken de mogelijkheden van vervanging van het wagenpark voor voertuigen 

zonder fossiele brandstoffen 

 
 
VVD vraag 7 Prestaties reguliere taken  
Haven. 
Uit de recente discussies in de commissie Fysiek Domein is gebleken, dat meer nodig is dan 
het dagelijks onderhoud om de gemeentehaven aantrekkelijker te maken voor de 
watersporter. 
Waarom worden maatregelen, die voor een upgrade kunnen zorgen, achterwege gelaten? 

ANTWOORD 
De openbare ruimte in en rondom de gemeentehaven wordt veilig en schoon gehouden 
binnen de reguliere onderhoudsbudgetten. Structurele aanpassingen in het havengebied om 
de aantrekkelijkheid te vergroten vallen binnen de scope van de kustvisie. Vooralsnog heeft 
uw raad geen prioriteit gegeven aan dit onderdeel van de kustvisie en is hier nog geen geld 
voor beschikbaar gesteld.     
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Programma: Sociale infrastructuur 
 
PvdA 

 
PvdA vraag 19 Overig  
Bij een sociale infrastructuur behoort in het kader van een inclusieve samenleving ook de 
toegankelijkheid van gebouwen, voorzieningen etc.  
Wat zijn op dit gebied de doelstellingen van het college? 

ANTWOORD 
Onze doelstelling is om in ieder geval alle bestaande openbare gemeentelijke gebouwen de 
komende jaren nóg toegankelijker te maken. Dit doen we op basis van de beoordeling van 
de toegankelijkheid door Ongehinderd. Bij de prioriteitstelling nemen we het advies van het 
toegankelijkheidspanel nadrukkelijk mee. Het gaat daarbij met name om kleinere 
aanpassingen; grote bouwkundige aanpassingen worden in principe uitgesteld tot een 
grootschalige verbouwing/renovatie van bestaande panden, bijvoorbeeld bij het verbreden 
van deuren ter vergroting van de rolstoeldoorgankelijkheid. Verder houden we rekening met 
de wensen van de gebruikers van een pand. Zo heeft het aanbrengen van markeringen op 
glazen deuren t.b.v. slechtzienden geen hoge prioriteit in een verenigingsgebouw voor 
biljarters in tegenstelling tot het aanbrengen van een lift.  
 
Bij nieuwbouw van openbare gebouwen, wordt de toegankelijkheid van het gebouw direct 
meegenomen. Dit wordt gewaarborgd doordat in elk collegevoorstel een 
toegankelijkheidsparagraaf is opgenomen.  
 
De basis in de gemeentelijke gebouwen is overigens redelijk op orde, zoals bijvoorbeeld de 
aanwezigheid van een invalide-toilet in verreweg de meeste openbare gebouwen.  
 
 
GroenLinks 

 
GroenLinks vraag 7 Bestuurlijke prioriteiten punt 7  
Herinrichten van het plein voor Sportcentrum De Meent. 
Behoort vergroening tot de uitgangspunten voor de herinrichting van het (zo versteende) 
plein voor Sportcentrum De Meent? 

 
ANTWOORD 
De inrichting van het schoolplein is voor rekening van de school. Ten aanzien van de 
herinrichting van het openbaar gebied zal er geen voorstel worden gedaan. Deze is komen 
te vervallen bij de prioriteitenstelling bij de voorjaarsnota 2020. 
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GroenLinks vraag 8 Prestaties reguliere taken - Sport  
Implementatie nieuwe beheerconstructie. 
1. Hoe vordert de implementatie van de nieuwe beheerconstructie 

binnensportaccommodaties en zwembad de Sijsjesberg?  
2. Is de invoer van het nieuwe beheer per 1 januari 2021 nog steeds haalbaar? 

 
ANTWOORD 
1.  De implementatie van de nieuwe beheerconstructie verloopt volgens de bijgestelde 

planning, waarover de raad op 31 januari 2020 is geïnformeerd. De door het projectteam 
opgeleverde documenten zijn inmiddels juridisch en fiscaal getoetst en de financiële 
doorrekeningen worden op dit moment besproken met de NV SRO. Binnenkort volgt 
afstemming in de stuurgroep. In de raadsvergadering van 1 juli a.s. wordt een voorstel 
voor wensen en bedenkingen aan de raad voorgelegd. Komend najaar volgt een definitief 
voorstel. 

2. Invoering van de nieuwe beheerconstructie per 1 januari 2021 is nog steeds haalbaar. 

GroenLinks vraag 9 Overig  
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de realisatie van het Speelbos? 

ANTWOORD 
Het speelbos heeft op dit moment nog de status ‘schetsontwerp’, wat betekent dat het plan 
en de randvoorwaarden nog niet vaststaan en nog verder moeten worden uitgewerkt. Samen 
met het GNR gaan wij een bijeenkomst organiseren over hoe het speelbos er uit komt te 
zien. Vanwege de coronacrisis is het nog niet bekend op welke termijn hier invulling aan kan 
worden gegeven. Daarna zal het GNR een omgevingsvergunning aanvragen voor de 
plannen van het Speelbos. 

 

ChristenUnie 

CU vraag 15 Bestuurlijke prioriteiten punt 7.  
Inrichting schoolplein Erfgooiers college. 
1. Gaat het hier om een betegeld plein, of een zogenoemd ‘groen schoolplein’?  
2. Er staat eveneens ‘zoveel mogelijk rookvrij’, is niet het beleid dat het geheel rookvrij is? 
3. En wat doet u ten aanzien van ‘alcoholvrije school’? 
 
ANTWOORD 
1. De inrichting van het schoolplein is voor rekening van de school. Ten aanzien van de 

herinrichting van het openbaar gebied zal er geen voorstel worden gedaan. Deze is 
komen te vervallen bij de prioriteitenstelling bij de voorjaarsnota 2020. 

2. Aangezien het hier om de openbare ruimte gaat (deels ingericht met parkeerplaatsen) 
moet in de praktijk worden bekeken tot waar je rookvrij kan afbakenen. Zowel het 
Erfgooiers College als De Meent zijn er voorstander van om in elk geval hun 
entreegebieden rookvrij te maken. Overigens is het schoolplein van het Erfgooiers 
College binnen de hekken natuurlijk wel rookvrij. 
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3. Ten aanzien van alcoholpreventie geldt momenteel het Preventie en Handhaving plan 
2017-2020 (PHP). Dit is een integraal plan, waarvan alcohol een onderdeel uitmaakt. 
Daarnaast richt dit plan zich op diverse doelgroepen, waaronder scholen. De kern van de 
interventiestrategie is gebaseerd op de beleidspijlers: educatie, regelgeving en 
handhaving. 
 

CU vraag 16 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 2.  
Regionale samenwerking cultuur. 
Er wordt ingezet op verbetering van de regionale samenwerking tussen culturele instelling, 
maar de uitwerking zou dan zijn dat er activiteiten en producten worden ontwikkeld. De 
samenhang hiertussen is ons onduidelijk. Kunt u aangeven hoe de inzet op verbetering van 
de samenwerking eruit ziet? 
 
ANTWOORD 
We onderzoeken binnen het regionale programma CERT op welke manieren er beter 
samengewerkt kan worden tussen de culturele instellingen in de verschillende gemeenten in 
de regio. De uitwerking daarvan is dat we de activiteiten beter op elkaar afstemmen, zoals 
bijvoorbeeld over de aansluiting bij Metropoolregio Amsterdam en nu over de 
coronamaatregelen voor culturele instellingen zoals museums en theaters in de regio. Ook 
ontwikkelen we gezamenlijk en met culturele instellingen nieuwe producten zoals 
bijvoorbeeld het Erfgoedfestival, het Grachtenfestival en de vernieuwde website Toerisme 
Gooi en Vechtstreek. 

 
CU vraag 17 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Kerkenvisie. 
Betreft het onderzoek echt alleen gebouwen die nu als kerk gebruikt worden, of neemt u 
hierin ook gebouwen mee die door de kerk(en) worden gebruikt (zoals het Visnet) of waarin 
kerkdiensten gehouden worden, of die voorheen als kerk werden gebruikt (de Engel)? 
 
ANTWOORD 
Bij de Kerkenvisie worden alle gebouwen meegenomen die doelbewust als gebedshuis zijn 
gebouwd. We betrekken echter ook andere locaties waar nu gekerkt wordt, zoals het Visnet, 
omdat we dan een volledig beeld krijgen van de behoefte aan kerkdienstlocaties. 

 
 
CU vraag 19 Prestaties reguliere taken  
Sport. 
Vervangen toplaag zand kunstgrasvelden. 
1. In hoeverre past het hebben/beheren van kunstgrasvelden nog in een samenleving 

waarin klimaatbewust, natuurvriendelijk en streven naar biodiversiteit belangrijke 
maatstaven zijn geworden? 

2. In hoeverre wordt bij de vervanging van de toplaag milieuveiligheid en duurzaamheid  
meegenomen (bv milieubelasting van rubbergranulaat en waterverbruik bij watervelden) 
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ANTWOORD 
1. De beschikbare ruimte in de gemeente is beperkt. Kunstgrasvelden worden aangelegd 

omdat deze velden veel intensiever kunnen worden bespeeld dan natuurgrasvelden. Dit 
betekent dat meer inwoners van de accommodaties gebruik kunnen maken zonder dat 
deze hoeven worden uitgebreid ten koste van andere bestemmingen in de gemeente, 
zoals bijvoorbeeld het recreatie- en natuurgebied op de Wolfskamer. De sportsector is 
continu in ontwikkeling om verder te verduurzamen, zowel bij de aanleg als bij de 
vervanging en het onderhoud van kunstgras- en natuurgrasvelden. In de Routekaart 
Duurzame Sport, die in januari jl. op landelijk niveau is vastgesteld, is opgenomen hoe de 
sportsector de ambities uit het Klimaatakkoord tot aan 2050 in de praktijk gaat brengen. 

2. De hockeyvelden en het korfbalveld die in 2022 op de planning staan voor vervanging 
zijn zand ingestrooide kunstgrasvelden. De milieubelasting van rubbergranulaat en 
waterverbruik is hier dus nihil. Overigens worden bij alle aanbestedingen  
duurzaamheidseisen in de programma’s van eisen en in de aanbestedingscriteria 
opgenomen die aansluiten bij de beleidsuitgangspunten van de gemeente op het gebied 
van duurzaamheid en circulariteit.  

 
 
 
Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 13 Ontwikkelingen en knelpunten punt 7.  
Nieuwbouw Erfgooiers College. 
Is het gezien de te verwachten overlast verstandig om het fietsenhok/rek en ingang van het 
Erfgooiers College aan de kant te plaatsen van de bewoning? 
 
 
ANTWOORD 
De omwonenden hebben alle gelegenheid gehad om hun mening over het ontwerp kenbaar 
te maken. We hebben geen bezwaren ontvangen op het ontwerp waarin de entree van de 
nieuwe school aan het Gooierserf wordt gesitueerd. Het gebouw staat er inmiddels. Waar 
wel naar is gekeken is de toestroom van fietsers. Vandaar dat de fietsenstalling, die in de 
nieuwe situatie wordt gesitueerd op het schoolplein (en dus niet meer in de openbare ruimte 
zoals nu het geval is) net als nu van 2 kanten bereikbaar zal zijn: zowel vanaf het Gooierserf 
als vanaf de Graaf Wichman. De inrichting van het schoolplein is voor rekening van de 
school. Ten aanzien van de herinrichting van het openbaar gebied zal er geen voorstel 
worden gedaan. Deze is komen te vervallen bij de prioriteitenstelling bij de voorjaarsnota 
2020. 
 
 
D66 
 
D66 vraag 5 Bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
Laaggeletterdheid. 
Afgelopen jaar bleek het budget voor aanpak laaggeletterdheid al snel op te zijn.  
1. Kunt u bevestigen dat in het kader van de Regionale Aanpak het budget voldoende zal 

zijn?  
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2. Kunt u een tipje van de sluier oplichten over hoe de kwaliteit en effectiviteit van de 
taaltrajecten gemeten zal worden? 

 
ANTWOORD 
1. Niet het budget voor de aanpak van laaggeletterdheid, maar het budget voor 

volwasseneducatie leek snel op te zijn. Taalaanbieders reserveerden begin vorig jaar 
zoveel cursusplaatsen voor cursisten dat het leek of het budget op zou raken. De 
reservering voor cursusplaatsen werd niet altijd verzilverd. De wijze van aanmelden en 
toewijzen is inmiddels aangepast, waarmee meer controle is over het budget. Naar 
verwacht is het voor 2020 voldoende. En anders wachten mensen even voor zij starten, 
dan niet in september 2020, maar in 2021. In de tussentijd kunnen zij gebruik maken van 
online aanbod, zelfstudie, een taalmaatje etc. Bij het Digi&Taalhuis kunnen inwoners 
terecht met al hun vragen over het verbeteren van digi- en taalvaardigheden.  

2. Voor het meten van de kwaliteit en effectiviteit van de taalcursussen wordt een landelijke 
tool ontwikkeld. Deze is naar verwacht eind 2020 gereed. Tegen die tijd kan meegedeeld 
worden hoe dit gemeten gaat worden. 

 
 
CDA 
 
CDA vraag 14 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Kerkenvisie.  
In 2020 gaat in u in gesprek met diverse partijen in 2021 komt u met een plan van aanpak 
voor een visie. 
1. Is de visie vervolgens in 2022 gereed? 
2. Hoe denkt u de energie en betrokkenheid van diverse partijen te borgen in een proces 

wat zo lang gaat duren? 

 
ANTWOORD 
1. Uit de ervaringen van andere gemeenten blijkt dat er gemiddeld twee jaar nodig is om tot 

een kerkenvisie te komen. Dat betekent dat deze voor de gemeente Huizen inderdaad in 
2022 gereed is.  

2. We denken de energie en betrokkenheid van de diverse partijen te borgen door ze er 
tijdens het proces bij te (blijven) betrekken en door een goede communicatie. De 
kerkenvisie komt interactief tot stand, dat betekent dat partijen gevraagd wordt om steeds 
actief mee te (blijven) denken. Op deze manier worden ze meegenomen door het hele 
proces.  Daarnaast zorgen we voor een goede communicatie, door de partijen op de 
hoogte te houden van de verschillende stappen/besluiten die zijn genomen en we gaan 
nemen. 
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Programma: Maatschappelijke ondersteuning 

PvdA 

PvdA vraag 20 Overig: Schuldhulpverlening  
Wat zijn de ontwikkelingen en de doelstelling van het college ten aanzien van de 
schuldhulpverlening in onze gemeente? 
 
ANTWOORD 
Ontwikkelingen: 
Vroegsignalering van schulden. Daarbij wordt actief gezocht naar inwoners met 
(meervoudige) betalingsachterstanden. 
 
Doorgaan met de dienstverlening van Humanitas thuisadminstratie, en schuldhulpmaatjes. 
 
Doorgaan met de budgetcoaches voor jongeren. Zij geven voorlichting op scholen en helpen 
jongeren tot 21 jaar om financiële  problemen op te lossen. 
 
Doorgaan met het informeren van jongeren en hun ouders over wijzigingen vanaf het 18e 
jaar. Door middel van de Nibud Geldwijzer “Bijna 18” zowel in boekvorm als digitaal. 
 
Doelstelling: 
Het zo veel mogelijk voorkomen van problematische schulden. Preventief en actief beleid. 
Dit wordt verder uitgewerkt in het te ontwikkelen beleidsplan 2020-2024. 
 
 

GroenLinks 

GroenLinks vraag 10 Algemeen  
Is er al meer zicht op de omvang en behoeften van de risicogroepen die door de 
ambulantisering meer ondersteuning nodig hebben? 
 
ANTWOORD 
Door de ambulantisering wonen meer mensen thuis, in plaats van in een zorginstelling. Een 
belangrijke groep die we in beeld hebben zijn ouderen: 

 voor wat betreft dementerende ouderen: die doen bij toenemende dementie vaak een 
beroep op meer dagdelen in het Geheugenhuis of voor begeleiding via de Wmo 
(meestal dagbesteding).  

 Voor wat betreft ouderen met toenemende fysieke problemen, die vragen vaker 
hulpmiddelen en woningaanpassingen aan om langer zelfstandig thuis te kunnen 
blijven wonen 

 Qua omvang: zie toename begeleiding, HH, hulpmiddelen en woningaanpassingen 
(al heeft stijging ook te maken met eigen bijdrage) 

 Een deel van de ondersteuning loopt ook via vrijwilligers in het voorveld en door 
mantelzorgers.  
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Daarnaast is de GGZ doelgroep een belangrijke groep. Deze zijn in beeld via wmo 
consulenten en het interventieteam, hier is een stijging te zien in de ingezette individuele 
begeleiding en dagbesteding (zowel in aantallen mensen die hiervan gebruik maken als de 
mate waarin men hier gebruik van maakt). Ook zijn deze mensen in beeld via het voorveld, 
zoals Versa Om de Hoek en het sociaal wijkteam. Vanuit het Rijk is de ambitie om 
beschermd wonen meer ambulant vorm te geven.  
Er is doorlopend aandacht voor passende ondersteuning voor deze groep. Zo is er 
bijvoorbeeld aandacht voor voldoende mogelijkheden van onplanbare zorg (ook buiten 
kantoortijden) en daginvulling, goede en snelle ondersteuning bij (dreigende) crisis, 
passende huisvesting en een goede samenwerking tussen zorg en veiligheid. Het regionale 
beleidsplan bescherming en opvang gaat in op dit onderwerp. 
 
 
GroenLinks vraag 11 Algemeen  
Op welke manier wordt er (extra) ingezet op dak- en thuislozen? 
 
ANTWOORD 
Het regionale beleidsplan bescherming en opvang beschrijft de inzet op dak- en thuislozen. 
Preventie, vroegsignalering, passende zorg, lokale regisseurs, duidelijke 
samenwerkingsstructuren, voldoende en goede opvangplekken, door- en uitstroom naar 
passende huisvesting en samenwerking tussen zorg en veiligheid zijn hierbij belangrijke 
thema’s. 
 
 
GroenLinks vraag 12 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.  
Inburgeringsbeleid. 
1. Hoe verloopt de voorbereiding van de nieuwe wet inburgering 2021?  
2. Welke inzichten heeft het inburgeringsproces van de voorgaande jaren de gemeente 

opgeleverd?  
3. Op welke wijze worden die opgenomen in het inburgeringsproces vanaf 2021? 
4. Er wordt een lokaal doel gesteld om alle gehuisveste statushouders binnen 2 jaar 

economisch zelfredzaam te laten zijn. Waarop is de termijn van 2 jaar gebaseerd?  
5. Op welke wijze gaat de totstandkoming van sociale zelfredzaamheid vorm krijgen? 
 
ANTWOORD 
1. De voorbereiding verloopt voorspoedig. Een pilot brede intake is oktober 2019 gestart om 

te experimenteren met de wettelijke vereisten. De ingangsdatum van de nieuwe wet is 
uitgesteld tot 1 juli 2021 wat ons nog meer tijd geeft om de inburgering zorgvuldig neer te 
zetten. 

2. Regie bij de gemeente en de uitvoering van de inburgering (taal én participatie) zo dicht 
mogelijk bij de inwoner en bij de uitvoeringsdienst. Onderwerpen zoals digivaardigheid, 
budgetbeheer, gezondheidszorg, opvoeding, werken, onderwijs, solliciteren moeten veel 
eerder en duidelijker in het integratieproces een plaats krijgen.  

3. Dit wordt de komende maanden in diverse werkgroepen uitgewerkt. Daarvoor hebben we 
ook input nodig van onze partners én van de statushouders.  
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4. Deze twee jaar is gebaseerd op de informatie die we vanuit het ministerie hebben 
ontvangen. Zij gaan uit van 2 jaar en hebben dit gekoppeld aan de zelfstandigheidsroute. 
Wij hanteren tot nu toe het maximale termijn van 3 jaar aangezien die inburgeringsplicht 
3 jaar duurt. 

5. Dit wordt ook de komende maanden in diverse werkgroepen uitgewerkt. Daarvoor 
hebben we ook input nodig van onze partners én van de statushouders. 

 
 
GroenLinks vraag 13 Ontwikkelingen en knelpunten punt 4.  
Jeugdwerkloosheid. 
Hoe gaat de stem van (kwetsbare) jongeren meegenomen worden? 
 
ANTWOORD 
De jongerencoaches hebben intensief contact met de jongere. Samen met de jongere wordt 
een  plan van aanpak gemaakt. In dit plan komen de stappen (klein of groot) te staan die de 
jongeren gaat nemen om tot het eindresultaat te komen. Gebaseerd op de mogelijkheden en 
wensen van de jongere.  Indien nodig worden ouders/ verzorgers meegenomen in dit proces. 
Afspraken worden altijd in samenspraak met de jongere gemaakt.   
 
 
GroenLinks vraag 14 Ontwikkelingen en knelpunten punt 6.  
Transformatie jeugdhulp. 
De pleegzorg wordt versterkt, maar er is een tekort aan pleegouders. Welke plannen zijn er 
om dit tekort aan te vullen? 
 
ANTWOORD 
Het is ons bekend dat er ondanks de eerdere maatregelen die we reeds hebben getroffen, 
nog steeds een tekort is aan pleegouders. Daarom hebben we dit thema ook opgenomen in 
het transformatieplan en voeren we samen met alle pleegzorgaanbieders een pilot uit. 
Daarnaast organiseren we allerlei activiteiten om nog meer pleegouders te werven. Dit is een 
continue proces.  

1. In de week van de pleegzorg (jaarlijks) wordt stevig ingezet om nog meer bekendheid 
te vragen voor pleegzorg en nieuwe pleegouders te werven. Op onze website en 
twitter worden berichten geplaatst. 

2. Twee keer per jaar organiseren we een informatieavond in samenwerking met onze 
pleegzorgaanbieders voor mensen die meer willen weten over pleegzorg. Er wordt 
informatie gegeven over pleegzorg en zijn pleegouders aanwezig om te vertellen over 
hun ervaringen. 

3. Op 20 november 2019 hebben we voor het eerst een Pleegouder Café georganiseerd 
voor huidige pleegouders. Het doel is om informatie, ervaringen en kennis uit te 
wisselen tussen pleegouders en ook dat pleegouders uit de buurt elkaar leren 
kennen. Pleegouders hebben aangegeven hier behoefte aan te hebben, dus dat 
pakken we op; juist omdat het ook zo belangrijk is om huidige pleegouders te 
behouden en ze te waarderen. Het thema van het eerste Pleegouder Cafe is “samen 
werken met ouders”. Pleegouders noemden dit als een thema waar ze graag meer 
over willen weten. 
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GroenLinks vraag 15 Ontwikkelingen en knelpunten punt 9.  
WMO. 
Hoe worden in vergelijkbare gemeenten de extra kosten voor WMO opgevangen?  
 
ANTWOORD 
Gemeenten zoeken op diverse manieren oplossingen voor de extra kosten. In grote lijnen 
zijn bestaande en mogelijke maatregelen gericht op de volgende sporen: 

 kosten van/binnen individuele voorzieningen beteugelen, bijvoorbeeld door: 
o volume beknotten, bijvoorbeeld door aantal of omvang. Dit zou kunnen door 

kortdurende indicaties (werkt Huizen al mee) of een stringenter beleid van 
inzetten van indicaties. Daarnaast zijn er experimenten geweest met een 
inkomenstoets voor de inzet van Huishoudelijk Hulp (en die zijn weer gestopt, 
want dit mag niet volgens de wet). Ook het op tijd opschalen naar de WLZ 
wordt genoemd. 

o Tarieven van voorzieningen aanpassen.  
 Kosten van het voorveld en (andere) wmo-subsidies verlagen. 
 Verschuiving van individuele voorzieningen naar andere, goedkopere, ondersteuning 

zoals het voorveld. Denk hierbij aan lichte dagbesteding organiseren in het voorveld. 
 Kosten van de uitvoeringsdienst of sociale wijkteams verkleinen. 
 Daarnaast worden natuurlijk ook extra kosten opgevangen vanuit gemeentelijke 

reserves. 
 
 

ChristenUnie 

CU vraag 20 Algemeen  
U noemt het beleidsplan bescherming en opvang 2021, we gaan dus komend jaar dit 
beleidsplan met elkaar vaststellen? 
 
ANTWOORD 
Het vaststellen van het nieuwe beleidsplan is voorzien voor het eerste kwartaal van 2021. 
 
 
CU vraag 20 Bestuurlijke prioriteiten punt 1.  
Uitvoering inburgeringsbeleid. 
1. Wat bepaalt of een statushouder economisch zelfredzaam is?  
2. En welke ‘korte termijn’ bedoelt u als het gaat om het mogelijk niet haalbaar zijn van deze 

economische zelfredzaamheid?  
3. Wordt het eventueel bijstellen van het doel van economische zelfredzaamheid naar 

sociale zelfredzaamheid alleen ingegeven door tijd, of zijn er ook andere overweging, 
zoals bv budget, ambtelijke capaciteit, etc.? 

 
ANTWOORD   
1. Economisch zelfredzaam wil zeggen dat een statushouder (nl elke andere inwoner) 

zichzelf financieel kan onderhouden zonder een (bijstands) uitkering.  
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2. Al vrij snel kan inzichtelijk worden (door middel van de verplichte leerbaarheidstoets) dat 
iemand meer tijd nodig heeft. Er kan dan direct geschakeld worden naar een andere 
route zonder dat de twee jaar afgewacht hoeft te worden. 

3. Het bijstellen wordt nooit alleen ingegeven door tijd. Het is ook altijd gebaseerd op de 
leerbaarheid, mogelijkheden, capaciteiten etc. van de statushouder.  

 
 
CU vraag 21 Bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Jeugdwerkloosheid.  
1. Kunt u aangeven wat de huidige stand van zaken is?  
2. Hoeveel jongeren hebben al werk gevonden? 

 
ANTWOORD 
1. en 2. De resultaten over 2019 waren veel belovend.  

Voor 2019 was de doelstelling om 50 jongeren uit de HBEL gemeenten te ondersteunen 
naar opleiding of werk. Tot en met week 49 van 2019 waren 62 jongeren weer terug naar 
school of aan het werk gegaan.  

In de volgende mededelingen worden de resultaten tot en met april voorgelegd aan de 
raadscommissie sociaal domein. Met het actieplan is vastgesteld dat 2 keer per jaar de 
resultaten via de mededelingen genoemd worden.  

 
CU vraag 22 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 9.  
Pilots gebiedsnetwerken intensiveren van de samenwerking.  
1. Kunt u iets meer toelichten van wat dit inhoud?  
2. Schiet de samenwerking te kort? 
3. Zo ja, op welke is verbetering nodig en waar is verbetering mogelijk? 

 

ANTWOORD 
1. De pilots gebiedsnetwerken gericht op het verbeteren van de samenwerking met partijen, 

zoals het voorveld, huisartsen en andere relevante (maatschappelijke) partijen. 
Daarnaast zetten we nieuwe vormen van coaching/begeleiding vanuit de gemeente in, 4 
fte in de pilotfase. Deze coaches, kunnen kortdurende ondersteuningstrajecten bieden, 
zo nodig doorzetten naar andere vormen van ondersteuning (van voorveld tot 
maatwerkvoorzieningen) en actief monitoren op deze inzet. Met deze coaches en het 
verbeteren van de samenwerking, beogen we meer samenhang in het geheel van 
ondersteuning te creëren, meer regie op de stapeling van voorzieningen en meer gebruik 
te maken van alternatieven voor maatwerkvoorzieningen. Deze pilots richten zich op 
doelgroepen waarbij de meeste winst valt te behalen door samenwerking, zoals 
kwetsbare jongeren en gezinnen, mensen met ggz-problematiek en kwetsbare ouderen. 
Financieel gezien is de ambitie een verschuiving van inzet van jeugdhulp, - begeleiding 
en begeleiding volwassen naar andere, goedkopere, ondersteuning. 
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2. Er is verbetering mogelijk, waarbij er kansen liggen om de ondersteuning van mensen te 
verbeteren en kosten te besparen. 

3. Zie het antwoord op vraag 1. 

 

CU vraag 23 Prestaties Bestuurlijke prioriteiten punt 10.  
Mantelzorgers. 
Evaluatie van ondersteuning jonge mantelzorgers: hoe gaat u deze jonge mantelzorgers in 
beeld krijgen? 

ANTWOORD 
Momenteel is er geen specifiek ondersteuningsaanbod voor jonge mantelzorgers naast 
individuele voorzieningen die ingezet kunnen worden. Uit onderzoek is gebleken dat jonge 
mantelzorgers voornamelijk behoefte hebben aan contact met lotgenoten en ontspanning. 
Het college heeft daarom besloten Versa Welzijn de opdracht te geven om 3 activiteiten te 
organiseren specifiek voor jonge mantelzorgers in 2020 en hier actief over te communiceren 
om jonge mantelzorgers te bereiken. Momenteel zijn de activiteiten uitgesteld in verband met 
de maatregelen rondom het Coronavirus. Deze activiteiten hebben meerdere doelen: het in 
beeld krijgen van jonge mantelzorgers, ontspannende activiteit voor jonge mantelzorgers en 
lotgenoten contact. In 2021 gaan we evalueren hoe de activiteiten zijn verlopen en of de 
doelen bereikt zijn. Daarnaast gaan we evalueren of extra ondersteuningsaanbod voor jonge 
mantelzorgers noodzakelijk is. Voor meer informatie verwijs ik u graag naar het plan van 
aanpak mantelzorg.  

 

CU vraag 24 Prestaties reguliere taken  
We missen in de Programmabegroting het punt schuldhulpverlening. We verwachten dat de 
komende tijd meer knelpunten ontstaan. Gaat u hier op inspelen? 

ANTWOORD 
Ja. Onder andere door vroegsignalering van schulden. Daarbij wordt actief gezocht naar 
inwoners met (meervoudige) betalingsachterstanden. 
 
Verder wordt een aantal preventieve en ondersteunende instrumenten voortgezet. 

- De dienstverlening van Humanitas thuisadminstratie, en schuldhulpmaatjes. 
- De budgetcoaches voor jongeren. Zij geven voorlichting op scholen en helpen 

jongeren tot 21 jaar om financiële  problemen op te lossen. 
- Het informeren van jongeren en hun ouders over wijzigingen vanaf het 18e jaar. Door 

middel van de Nibud Geldwijzer “Bijna 18” zowel in boekvorm als digitaal.  
 
CU vraag 25 Prestaties reguliere taken  
We missen eveneens aandacht voor ouderen, met name kwetsbare ouderen. 

ANTWOORD/REACTIE 
Het feit dat dit niet benoemd is, betekent niet dat er geen aandacht is voor kwetsbare 
ouderen. Wat er voor (kwetsbare) ouderen o.a. gebeurt: 



   

 41 

 Extra aandacht voor kwetsbare ouderen in seniorencomplexen met bijbehorende 
extra subsidie aan Versa welzijn (vanaf 2019) 

 Preventieve huisbezoeken (met pilot uitbreiding naar 85+) 
 Extra aandacht voor zelfstandig wonende ouderen in aan- en inleunwoningen 
 Jaarlijkse uitgave sociale kaart ouderen (zodat ze weten waarvoor ze waar terecht 

kunnen) 
 Inzet wooncoaches 
 Diverse activiteiten en voorzieningen voor ouderen via welzijn, vrijwilligerscentrale en 

buurtsportcoaches 
 Signalen vanuit praktijkondersteuners huisartsen, woningbouwvereniging, 

wijkagenten etc. komen terecht bij sociale wijkteams en/of vangnet 
 
 
Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 14 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 5.  
Digitaal platform kinderarrangement. 
1. Wanneer is de evaluatie? In 2020?  
2. In welke periode van 2020 kunnen wij dat verwachten? 

ANTWOORD 
1. Eind april is een eerste tussenevaluatie afgerond. 
2. De evaluatie zal bij de eerstvolgende gelegenheid via de mededelingen van wethouder 

Hoelscher met de raad worden gedeeld. 
 
 

Leefbaar Huizen vraag 15 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 6.  
Implementatie Transformatieplan Jeugd. 
1. Er worden twee evaluaties genoemd, wanneer zijn die te verwachten? In 2020?  
2. In welke periode van 2020 kunnen wij dat verwachten?  
 
Er komt of er is een onderzoek geweest naar administratieve lasten. 
3. Wanneer is dat afgerond? 
4. Indien afgerond wat waren de knelpunten? 
 

ANTWOORD 
1. Alle pilots die vanuit het transformatieplan zijn gestart worden geëvalueerd. Bij een 

positieve evaluatie wordt bekeken of en in welke vorm de ervaringen die in de pilots zijn 
opgedaan geïmplementeerd kunnen worden. De twee evaluaties in 2020 betreffen de 
pilots in het onderwijs. Eén pilot in Huizen (Wijngaard) en de andere pilot in Hilversum 
(Donnerschool). We evalueren ook in 2020 de pilot die op de Rebound is gestart.     

2. Begin dit jaar hebben we een korte stand van zaken ontvangen rondom bovengenoemde 
pilots. Een uitgebreide evaluatie van beide pilots wordt verwacht in het tweede kwartaal 
van dit jaar. Wij zullen u dan informeren over de resultaten van genoemde pilots.       

3. Het onderzoek werd in augustus 2019 afgerond door het onderzoeksbureau JB Lorenz.   
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4. Uit het onderzoek zijn twee producten voortgekomen:  
a) Een handreiking.  
b) Een werkagenda. 

In de handreiking zijn vier tactische en strategische knelpunten benoemd. Hiervan zijn 
drie van de vier strategische knelpunten uit de handreiking meegenomen in het 
inkoopproces jeugdvoorzieningen 2021 e.v. dat eind dit jaar wordt afgerond. Het laatste 
strategische knelpunt betreft de ICT-infrastructuur. Dit punt wordt in de tweede fase 
opgepakt.  

In de werkagenda worden 25 concrete knelpunten op operationeel niveau benoemd. 
Deze knelpunten hebben voor een groot deel te maken met het primaire proces en de 
wijze waarop de afzonderlijke Uitvoeringsdiensten, regio (DLP) en aanbieders omgaan 
met het opvragen- en verwerken van gegevens die nodig zijn bij een adequate en 
efficiënte afhandeling van het primaire proces. De geformuleerde knelpunten zijn 
ontstaan door drie tactische en strategische problemen: a. impliciete verschillen in 
sturings- en informatiebehoefte; b. onvoldoende lerend vermogen en c. onvoldoende 
benutten van eenvoudige verbeteringen.   

 

 

CDA 
 
CDA vraag 15 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 4.  
Jeugdwerkloosheid. 
Worden er specifieke prestatieafspraken gemaakt in de plannen van aanpak met jongeren 
om ze uit de werkloosheid te krijgen? 
 
ANTWOORD 
Samen met de jongere wordt het plan van aanpak gemaakt. In dit plan komen de stappen 
(klein of groot) te staan die de jongeren gaat nemen om tot het eindresultaat te komen. 
Gebaseerd op de mogelijkheden en wensen van de jongere.   
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Programma: Ruimtelijke en Economische Ontwikkeling 
 
PvdA 

PvdA vraag 21 Prestaties reguliere taken - Cultuur  
BNI-terrein. 
1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het ontwikkelen van het BNI-terrein?  
2. Wat is er inmiddels bekend over de historische waarde van de gebouwen op het BNI 

terrein? 

ANTWOORD 
1. In de vergadering van de raad van 18 december 2018 heeft de raad besloten over de 

mogelijke scenario’s van gemeentelijke invloed rond dit terrein. Gekozen is voor – 
samengevat – een regisserende, niet risicodragende rol. Dat betekent dat de 
herontwikkeling wordt overgelaten aan de eigenaar of rechtsopvolger, overeenkomstig de 
in 2013 tussen gemeente en BNI gemaakte afspraken. Dat was in 2018 de stand van 
zaken en dat is het medio 2020 nog steeds. Van concrete ontwikkelingen, die effect 
hebben op de BNI-strook is ons niet gebleken. 

2. Er heeft een quick scan plaatsgevonden. De conclusie is dat er nauwelijks historische 
waarden zijn. De gebouwen verkeren in redelijke, slechte tot zeer slechte staat. In één 
pand is echter een betrekkelijk waardevolle kapconstructie waar te nemen. Hoewel de 
kapconstructie enige waarde heeft hebben wij besloten niet te opteren voor een 
procedure tot aanwijzing als gemeentelijk monument. Zie ook de stukken die u eerder via 
de griffie hebt ontvangen.   

 
 
PvdA vraag 22 Overig  
Er is eerder door het college een lijst met mogelijke woningbouwlocaties gepresenteerd.  
De urgentie is alleen maar hoger geworden en de bouwmarkt vraagt om werk.  
1. Wat is met betrekking tot die lijst de voortgang? 
2. Is het mogelijk om projecten naar voren te halen en/of eerder te starten? 

 
ANTWOORD 
1. Een deel van de locaties is geen eigendom van de gemeente. Voor enkele van deze 

locaties zijn plannen in diverse stadia van ontwikkeling. Voor de gemeentelijke locaties 
wordt gekeken welke kansrijk zijn om snel op te pakken. Zoals toegezegd wordt u 
jaarlijks geïnformeerd over de status (voortgang, fasering e.d.) van de locaties op de lijst 
met mogelijke bouwlocaties; de eerste terugkoppeling vindt plaats in het 4e kwartaal van 
2020. 

2. De snelheid waarmee de locaties kunnen worden ontwikkeld is het gevolg van de 
complexiteit van binnenstedelijke (her)ontwikkeling. Aan een groot deel van de plannen 
wordt al gewerkt. Voor locaties van derden zijn we mede afhankelijk van deze partijen.  
Voor het project Huizermaatweg 2 geldt het volgende. Met de Alliantie is de afspraak 
gemaakt dat het huidige complex van 45 studio’s tenminste 10 jaar blijft gehandhaafd. Dit 
project is eind 2016 opgeleverd. Een mogelijkheid is om dit project eerder te 
transformeren. Nadeel hiervan is dat de huidige doelgroepen (statushouders en 
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jongeren) versneld uitgeplaatst moeten worden.  Daarom wordt niet voor een eerdere 
transformatie gekozen. 

 
GroenLinks 

 
GroenLinks vraag 16 Algemeen  
Wat is de stand van zaken m.b.t. de diverse lopende bouwprojecten en woningbouwlocaties? 

ANTWOORD 
Zie antwoord PvdA vraag 22. 
  
 
GroenLinks vraag 17 Algemeen  
Wat zijn de ontwikkelingen m.b.t. het BNI-terrein aan de Havenstraat?  

ANTWOORD 
Zie antwoord PvdA vraag 21. 
 

 
ChristenUnie 

CU vraag 26 Algemeen  
Welstand. 
Er is vorig jaar een eerste inventarisatie geweest over de geldende welstandsnota.  
1. Wat is de huidige stand van zaken?  
2. Op welk moment kunnen we voordat de nota wordt opgesteld onze input, ideeën, 

wensen inbrengen zodat de welstandscommissie die kan meenemen? 
 

ANTWOORD 
1. Op basis van de uitkomsten van de evaluatie van de huidige welstandsnota 2012 in 

januari 2018, overleg met de commissie en alle inspraakreacties die we hebben 
ontvangen op het ontwerp-welstandsbeleid is een nieuw welstandsbeleid ontwikkeld. 
Deze is inmiddels door het college aanvaard en zal op korte termijn – naar verwachting 
direct na het zomerreces - aan u ter behandeling en vaststelling worden voorgelegd.   

2. Die gelegenheid heeft u al gehad in de commissie van 28 november 2018 en op 15 april 
2019 een inspraakavond voor raadsleden.  
 
 

CU vraag 27 Prestaties reguliere taken  
Volkshuisvesting. 
1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de lijst met mogelijke woningbouwlocaties? 
2. Hoe ziet de inzet er uit voor betaalbare woningen, en voor woningen die aansluiten bij de 

vergrijzing van de bevolking en de inzet op langer thuiswonen? 
3. Wat ondernemen we daarvoor?  
4. Zijn daar concrete doelstellingen voor?  
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5. Zo ja, welke zijn dat? 

 
 
ANTWOORD 
1. Zie antwoord PvdA vraag 22. 
2. Voor betaalbare woningen wordt met name gekeken naar de gemeentelijke locaties. Dit 

zijn echter vrij kleine locaties. Hierbij kan ook specifiek naar doelgroepen worden 
gekeken. De levensloopbestendigheid van woningen is tot op zekere hoogte geregeld in 
het Bouwbesluit. Daarnaast kunnen ouderen gebruik maken van een Blijvers- en een 
Verzilverlening. 

3. Hier zijn geen concrete acties voor in gang gezet, anders dan dat we wensen op dit 
terrein faciliteren op basis huidige regelgeving. 

4. Nee. 
5. N.v.t. 

 
 

CU vraag 28 Prestaties reguliere taken  
Economische ontwikkelingen.  
Welke inspanningen doet het college in 2021 om Huizen economisch bloeiend en 
aantrekkelijk te houden? 

 
ANTWOORD 
In overleg met ondernemers wordt blijvend ingezet op de behoeften die er zijn. Dat vanuit de 
faciliterende rol die bij de gemeente past. Zo zullen de werkgebieden en winkelcentra 
aantrekkelijk moeten blijven door leegstand zoveel mogelijk te voorkomen, herontwikkelingen 
te faciliteren en KVO (Keurmerk Veilig Ondernemen) trajecten voort te zetten.  

De gemeente heeft structureel overleg met de voorzitters van de winkeliersverenigingen Hart 
van Huizen en Oostermeent, de ondernemers van de winkelcentra, de 
marktvertegenwoordigers, de voorzitters van de ZakenClub Huizen, vastgoed en 
makelaardij. Vanuit de faciliterende rol die bij de gemeente past wordt er zo blijvend ingezet 
op de behoeften die er zijn.  

Verder wordt gesproken met de vertegenwoordigers van de markt en voorzitters van de 
winkeliersvereniging Hart van Huizen over de benutting van het Oude Raadhuisplein. Met 
name de wens om horeca/terrassen toe te voegen aan het plein is hierbij speerpunt. 
Gezamenlijk kijken we naar mogelijkheden hoe hier vorm aan kan worden gegeven, rekening 
houdend met de gezamenlijke belangen van de marktkooplieden en de winkeliers. 

Daarnaast wordt er vanuit het Werkplan Werklandschappen gewerkt aan een structurele 
regionale samenwerking tussen de regio-accountmanagers van de verschillende gemeentes 
ter versterking van het ondernemersklimaat in regio Gooi en Vechtstreek. Binnen deze 
werkgroep delen de regio-accountmanagers informatie en kennis met elkaar over bedrijven 
die hun huisvesting willen uitbreiden of aanpassen en volgt er navolging hierop door de 
regio-accountmanager die contact opneemt met de betreffende ondernemer.  
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Er wordt ingezet op versterking van verbinding tussen de beleidsterreinen economie, 
recreatie, toerisme, ruimtelijke ordening en kunst en cultuur. Zowel binnen Huizen als binnen 
de regio Gooi & Vechtstreek en de Metropool Regio Amsterdam. Een concrete actie hiervoor 
is het aannemen van een afstudeerstudent van de opleiding Tourism Management aan de 
Hogeschool INholland. Voor de gemeente Huizen doet zij onderzoek naar kansrijke en 
haalbare arrangementen die de lokale ondernemers met elkaar kunnen ontwikkelen voor het 
aantrekken van o.a. de doelgroep riviercruisetoeristen.   

Betrokken bij het project Digitale dienstverlening 2021. Er wordt gewerkt aan het verbeteren 
c.q. uitbreiden van de digitale dienstverlening aan inwoners, bezoekers en ondernemers 
passend bij de doorontwikkeling van de dienstverlening van de gemeente Huizen. 

 

Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 16 Algemeen  
Het gemeentelijk beleid is vastgelegd in: Toekomstvisie 2020. 
Wanneer kunnen wij deze in de commissie/raad verwachten? 

ANTWOORD 
Naar aanleiding van een vraag van het CDA bij de bespreking van de voorjaarsnota 2018 
over een actualisatie is destijds door ons college aangegeven dat er geen behoefte was aan 
een actualisatie in het licht van het toen nog lopende herindelingsproces en de reeds 
geformuleerde ambities in het collegeakkoord 2018-2022. Door het afblazen van de 
herindeling door de Provincie is deze situatie gewijzigd. In dat licht kunnen we ons een 
herijking van de toekomstvisie voorstellen, maar alleen als een op te stellen toekomstvisie 
ook werkelijk een strategisch kader is dat richtinggevend is voor het handelen door college 
en raad. Wij zien een discussie in de raad over relevante strategische opgaves die 
geadresseerd zouden moeten worden tegemoet. Mocht u onze mening delen, dan zullen wij 
deze discussie gaan opstarten. 

 
Leefbaar Huizen vraag 17 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.  
Implementatie Omgevingswet. 
In hoeverre is er te verwachten dat er uitstel komt voor de Omgevingswet zoals het VNG wil? 

ANTWOORD 
In april is gebleken dat er voornemens zijn de inwerkingtreding van de Omgevingswet uit te 
stellen. Als reden werd aangegeven de Corona-crisis, maar inmiddels is duidelijk geworden 
dat de landelijke randvoorwaarden om de digitaliseringsoperatie (DSO) succesvol te 
implementeren niet volledig aanwezig zijn. Bij het schrijven van dit antwoord is echter niet 
bekend met welke termijn de inwerkingtreding wordt vertraagd. Voor zover het de 
gemeentelijke activiteiten betreft om de implementatie goed af te ronden, gaan wij dus door 
met de voorbereiding conform planning. Inmiddels is u bij mededeling ook gebleken dat het 
overleg met u over de Omgevingsvisie (was 24 maart 2020 gepland) door de coronacrisis 
wat vertraagd is en op digitale wijze gevoerd is/wordt. 
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Leefbaar Huizen vraag 18 Ontwikkelingen en knelpunten punt 2.  
Klimaatakkoord. 
In hoeverre is er te verwachten dat er uitstel komt voor de Klimaatakkoord zoals het VNG 
wil? 
 

ANTWOORD 
Gemeenten hebben op 29 november 2019 via de VNG-ledenvergadering ingestemd met het 
Klimaatakkoord. Ons is niet bekend dat de VNG pleit voor uitstel van de afspraken uit het 
akkoord. 
 
Leefbaar Huizen vraag 19 Bestuurlijke prioriteiten punt 3.  
Verblijfsgebieden van Huizen. 
1. Over welke actoren hebben we het dan? 
2. Bij de herontwikkeling van de Blokkerpanden, wordt er dan ook nog verder gekeken naar 

visie op het dorpscentrum en de mogelijkheden hiervoor o.a. de markt? 

ANTWOORD 
1. Belanghebbenden die vanuit een eigenaarspositie belang hebben, (beoogd) 

ontwikkelaars, belangengroepen, bewoners en bedrijven en alle anderen personen die 
betrokkenheid voelen bij de as haven – dorp.   

2. De herontwikkeling van het Blokkerpand heeft juist te gelden als een onderdeel dat 
voortvloeit uit de termijnagenda die in het kader van de participatie Keuchenius tot stand 
is gekomen. Daarnaast – ook uit deze termijnagenda – zijn er wensen voor wat betreft 
intensiever (terras)gebruik van het Oude Raadhuisplein, ook in het weekend. Dat 
betekent echter ook iets voor de markt. Hierover vinden overleggen plaats vanuit de 
insteek dat winkeliers en marktkooplieden niet alleen eigen belangen hebben, waar we 
heel serieus mee om willen gaan, maar ook gezamenlijke belangen, zoals bijvoorbeeld 
een levendig centrumgebied waar winkelen, marktbezoek en vermaak/horeca 
samengaan (wat goed is voor de één, is ook goed voor de ander). En in die modus 
verkennen we met elkaar de mogelijkheden voor realisering van die ambitie uit de 
termijnagenda. 

 
 

CDA 
 
CDA vraag 16 Prestaties bestuurlijke prioriteiten punt 1.  
Implementatie Omgevingswet. 
Blijven de tijdslijnen van kracht nu er vanuit de regering uitstel van de implementatiedatum 
van de omgevingswet is gekomen? 

ANTWOORD 
Zie antwoord Leefbaar Huizen vraag 17.  
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CDA vraag 17 Overig   
Onderneemt het college al dan niet in regionaal verband in 2021 initiatieven richting de 
Floriade 2022? 

ANTWOORD 
In de raadsvergadering van 11 juli 2019 is besloten de motie van de lijst van 
initiatiefvoorstellen en moties af te voeren, nadat de fractie van de ChristenUnie over dit 
onderwerp vragen stelde. Nadien zijn lokaal en regionaal geen initiatieven meer opgepakt. 

 

VVD 

VVD vraag 8 Ontwikkelingen en knelpunten punt 1.  
Implementatie Omgevingswet. 
Per kamerbrief van 1 april jl. is bekend gemaakt dat de Omgevingswet niet per 1-1-2021 
maar op een latere datum in werking zal treden.  
Wat betekent dat voor het omgevingsplan en de omgevingsvisie voor de gemeente Huizen? 
 

ANTWOORD 
Zie antwoord Leefbaar Huizen vraag 17.  
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Corona-crisis 
 

PvdA 

PvdA vraag 2 Algemeen  
De corona-crisis zal grote gevolgen hebben. In de ‘Programma’s begroting 2021’ lezen wij 
hier niets over. Wij realiseren ons dat er veel onzekerheden zijn, maar vragen u aan te geven 
welke consequenties u ziet voor de verschillende programma’s, daarbij denken wij in ieder 
geval aan: 
A. De uitvoering van de kustvisie; 
B. De sociale infrastructuur. (B.v. de gevolgen voor de onderlinge samenwerking nu 

fysieke bijeenkomsten niet mogelijk zijn/waren); 
C. De maatschappelijke ondersteuning;  
D. Voldoende hulp voor inwoners met complexe hulpvragen; 
E. De voedselbank; 
F. De schuldhulpverlening (B.v. meer aanmeldingen? Capaciteit om de aanmeldingen te 

verwerken?); 
G. De Omgevingswet. (Zoals de gevolgen van de corona-crisis op de geplande 

invoeringsdatum en implementatie van de omgevingswet in Huizen.); 
H. De financiële situatie van de gemeente. 
 
ANTWOORD  
De programma’s zoals nu voor liggen zijn samengesteld vóor de uitbraak van COVID-19. De 
periode erna zijn er vanuit het Rijk maatregelen genomen om de gezondheidscrisis te 
beheersen en daarna heeft men een aantal financiële maatregelen opgesteld. Daarnaast is er 
nog veel beweging in maatregelen die door de rijksoverheid zijn genomen zijn en misschien nog 
worden genomen. Toevoegingen van maatregelen en besluiten over de intelligente Lockdown 
die nog genomen gaan worden zullen de korte en lange termijn effecten beïnvloeden. 
Daardoor is er op dit moment nog onvoldoende inzicht in de gevolgen van de crisis.   
In de gecombineerde commissievergadering zal een tussenrapportage aangeboden worden 
met de stand van zaken t/m eind mei. Bij het opstellen van de begroting zullen we zoveel als 
mogelijk rekening houden met de effecten van de crisis maar ook hiervoor geldt dat de 
verwachting is dat met name de langere termijn effecten naar alle waarschijnlijkheid nog 
onvoldoende duidelijk zijn op dat moment. 
 
A. De uitvoering van de kustvisie; Het op korte termijn realiseren van 

terrassen/strandpaviljoen is afhankelijk van wanneer er weer horeca mogelijk is. 
 

B. De sociale infrastructuur. (B.v. de gevolgen voor de onderlinge samenwerking nu fysieke 
bijeenkomsten niet mogelijk zijn/waren); Tijdens de Lockdown wordt de sociale 
infrastructuur niet gebruikt voor bijeenkomsten van groepen. Wat de gevolgen op lange 
termijn zijn, is afhankelijk van de ontwikkeling van de maatregelen van deze Lockdown. 
Op dit moment is hierover niets te zeggen. De financiele gevolgen hangen ook 
grotendeels samen met de gevolgen op langere termijn.  
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C. De maatschappelijke ondersteuning; Diverse ontwikkelingen hebben invloed op de 
financiën. Het netto effect op de korte en lange termijn is nog niet duidelijk. 
Ontwikkelingen zijn bijvoorbeeld: 
 Ondersteuning gaat zoveel mogelijk door, al dan niet in aangepaste vorm. 

Aanbieders kunnen voorschotten aanvragen bij terugval in de activiteiten. 
 Bij WMO en Jeugd voorzieningen zijn aanpassingen dat contacten zoveel mogelijk 

digitaal of telefonisch worden onderhouden. Op de lange termijn kan dit 
kostenbesparend werken.  

 Groepsbijeenkomsten gaan niet door er zijn daarvoor veelal individuele contacten als 
alternatief. Wanneer groepsbijeenkomsten op termijn weer wel kunnen doorgaan, is 
de verwachting dat door een grote onderlinge afstand de groepen kleinschaliger 
zullen zijn.  

 Nieuwe aanvragen voor WMO-ondersteuning zijn fors afgenomen tijdens de 
maatregelen. Onduidelijk is wat dit betekent als maatregelen (deels) worden 
verminderd. 

 Aanvragen voor ondersteuning vanuit participatie zijn toegenomen. De verwachting is 
dat dit op een hoger niveau dan voorheen zal blijven bij een economische recessie. 

 
D. Voldoende hulp voor inwoners met complexe hulpvragen; Zie C. Met de aanvulling dat 

inwoners die in deze groep vallen, extra kwetsbaar kunnen zijn voor de onzekerheid en 
stress die de COVID-19 maatregelen met zich meebrengen. Hierdoor kan de hulpvraag 
toenemen. 

 
E. De voedselbank; De voedselbank heeft een extra bijdrage ontvangen van de gemeente 

Huizen voor de periode 1 april t/m 31 mei  van totaal € 31.360. Dit i.v.m. het teruglopen 
van voedseldonaties waardoor voedsel gekocht moet worden en een toename van 
klanten voornamelijk  ZZP’ers. 

 
F. De schuldhulpverlening (B.v. meer aanmeldingen? Capaciteit om de aanmeldingen te 

verwerken?); We verwachten een toename van de aanvragen schuldhulpverlening. Op 
het moment van schrijven van deze beantwoording is hiervan nog geen sprake. In 
algemene zin heeft de uitvoeringsdienst de scenario's uitgewerkt voor opschaling op 
onderdelen van de dienstverlening, mocht dit nodig zijn 

 

G.  De Omgevingswet. (Zoals de gevolgen van de corona-crisis op de geplande 
invoeringsdatum en implementatie van de omgevingswet in Huizen.); De invoering is 
uitgesteld. De Minister voor Milieu en Wonen heeft op 1 april aan de kamer geschreven  
 dat de inwerkingtreding van de Omgevingswet op een later tijdstip dan 1 januari 2021 zal 
gaan plaatsvinden. En zal na overleg met de bestuurlijke partners met een voorstel voor 
een nieuwe inwerkingtredingsdatum komen. 
 

H. De financiële situatie van de gemeente; Vooralsnog wordt ervan uitgegaan dat de 
gemeente gecompenseerd zal worden door het rijk, hierover vindt overleg plaats. 
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Nieuwsbericht op rijksoverheid.nl | 24-04-2020 | 16:52 
Gemeenten, provincies en waterschappen voelen de financiële gevolgen van de 
coronacrisis. Daarom hebben minister Ollongren van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties, staatssecretaris Vijlbrief van Financiën en de medeoverheden 
gezamenlijk de eerste afspraken gemaakt over de compensatie die de medeoverheden 
kunnen verwachten. Het is belangrijk dat medeoverheden niet in de financiële problemen 
komen, en dat de dienstverlening aan burgers en bedrijven op peil blijft en bijvoorbeeld 
vergunningverlening goed blijft doorlopen. 
 
Kabinet en medeoverheden vinden het van belang om elkaar in deze tijden vast te 
houden en als één overheid de opgave die nu voorligt op te pakken. Gezamenlijk de 
schouders eronder te zetten en daadkracht uit te stralen. 
 
Regiegroep 
Het kabinet en de medeoverheden hebben het startsein gegeven aan de regiegroep die 
de financiële gevolgen van de coronacrisis voor medeoverheden in kaart gaat brengen. 
Er moet een reëel beeld komen van de extra uitgaven en de gemiste inkomsten. Op korte 
termijn wordt gekeken hoe het kabinet medeoverheden al tegemoet kan komen. 
 
 

ChristenUnie 

CU vraag 1 Algemene opmerkingen  
We bevinden ons door het coronavirus in een bijzondere tijd. Deze crisis gaat een enorm 
effect hebben op de Rijksbegroting. Hoe dat uitpakt in de financiering van het 
Gemeentefonds en de prioritering van uitvoering van taken door het Rijk (en of dat effect op 
gemeenten heeft) is nog onduidelijk. 
Ook voor de gemeente zelf zijn grote effecten te verwachten. Het ene beleidsterrein zal meer 
effect ondervinden dan het andere. We denken bijvoorbeeld aan de Maatschappelijke 
Dienstverlening en Openbare Orde en Veiligheid, maar ook aan hoe de lokale economie er 
uit zal zien. 
In de aangeleverde Programmabegroting wordt dit nog niet benoemd en de begeleidende 
brief noemt dit ook niet. 
1. We zijn benieuwd wat uw beeld bij deze situatie is? 
2. Hoe wilt u daar in het kader van het opstellen van een begroting mee omgaan? 

 
ANTWOORD 
Zie antwoord vraag 2 PVDA algemeen. 

 

Leefbaar Huizen 

Leefbaar Huizen vraag 1 Algemeen  
Grote onzekere factor in dit verhaal is het effect van de “Corona-crisis” op de te besteden 
gelden en de uitvoering van deze programmabegroting. 
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1. Is er al zicht op het financiële effect voor dit jaar en volgend jaar? 
2. Wat gaat het betekenen voor de uitvoering van de programmabegroting?  

 
ANTWOORD 
Zie antwoord vraag 2 PVDA algemeen. 

 

VVD 

VVD vraag 1 Algemeen  
Corona-crisis. 
1. Wat zijn de algemene directe effecten van de Corona crisis op onze begroting? 
2. Wat zijn de indirecte of lange termijn effecten van deze crisis op onze begroting? 

 
ANTWOORD  
Zie antwoord vraag 2 PVDA algemeen. 

 


